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o חבר מועצה ומ"מ ראה"ע - מר סיטון עזרא 
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o חברת מועצה - בשארי עינב-גב' קפלן 
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 :נעדרו 
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 :כמו כן נכחו 
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o יועמ"ש העירייה - עו"ד יונת דיין 

o גזבר העירייה  - מר אמנון ארץ קדושה 
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 פרוטוקול

ערב טוב שוב, לאלה שהצטרפו אלינו. ברשותכם, אני פותח את הישיבה שמן  מר מוטי ששון:

אנשים,  45. ברשותכם, אני רוצה גם להתייחד עם זכרם של 37המניין מספר 

ילדים, צעירים, שלצערנו הרב לא שבו הביתה. אז אני מבקש מכולם לעמוד 

ב, לדקה לדומיה. אנחנו נשלח מכאן גם החלמה מהירה לכל הפצועים, ושו

משתתף בצערם של המשפחה. המשפחות שיקיריהם לא חזרו. טוב, אני 

מתחיל בסדר היום. הצעה לסדר של חבר המועצה בוזגלו מיכאל. בבקשה. 

יש לכם התנגדות? לא? אז נקדים את הסעיפים. איזה סעיפים האלה? כן, 
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ספטמבר, נתחיל בזה. כן, -איזה סעיפים אלה? דו"ח השקעות לחודש יולי

 איפה אמנון? בבקשה. בבקשה. 

 ספטמבר. –דוח השקעות לחודשים יולי  .16

. טעות טכנית, זה לא 2020ערב טוב. אנחנו מגישים את דו"ח ספטמבר של  מר אמנון ארץ קדושה:

הגיע אליכם במועצה, זה עבר את ועדת הכספים. אנחנו, להזכיר, במועצה 

ן טכני להעביר , כך שזה רק עניי4הקודמת גם אישרנו אפילו את דו"ח רבעון 

 9, בסוף סיימנו את השנה בפלוס 2020-את זה. הדו"ח עבר אליכם. נזכיר שב

מיליון. הדו"ח הזה עבר אליכם  9מבחינת ההשקעה בניירות ערך ופיקדונות. 

בפעם הקודמת, פשוט טכנית הדו"ח הזה עבר בוועדת כספים אבל לא הגיע 

 למועצה. אז זה תיקון מה שנקרא. 

-טוב, יש שאלות? אם אין, אז מי בעד אישור דו"ח השקעות לחודשים יולי מר מוטי ששון:

, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1ספטמבר, על פי מכתבו של גזבר העיריה? מי בעד? 

? אוקי. רגע, אתם הצטרפתם. רגע, עוד פעם 15. מי 14. 14, 13, 12, 11, 10

, 16, 15, 14 13, 12, 11 ,10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1ברשותכם. אוקי, מי בעד? 

אני עובר,  אושר.בעד. מי נגד? אין נגד, אחת נמנעת.  17, וקרן? נמנעת. 17אני 

נמנעים. סליחה. ראובן, מה  4, 3, 2, 1לא, זה, אוקי, נמנעים, מי הנמנעים? 

. אוקי. עכשיו, אמנון, 18, 17אתה הצבעת? בעד. אז כמה זה ביחד היה כבר? 

 עדכון התקציב,  נעבור לסעיף של

 , כן. 20לשנת  מר אמנון ארץ קדושה:

 .2020עדכון תקציב רגיל לשנת  .20

. יש לכם כאן תוספת, בקשה 2020, עדכון תקציב רגיל לשנת 20סעיף מספר  מר אמנון ארץ קדושה:

, הכנסות והוצאות. 20, לתקציב 50,946,000מיליון,  51-לתוספת של כמעט כ

ם פעולה שעשינו לחיוב דמי שימוש של אין השפעה על הדו"ח, זה בעצ

החברות הבנות במתקנים של העירייה. רק לצורך ההסבר, מלכ"ר יכול 

לחייב בעצם גם מתקנים שהוא נותן אותם לגופים שונים. המטרה היא פה 

להגדיל את ההכנסות העצמיות שלנו, ואפשר לרשום את זה. ולכן אנחנו 

 נו נביא את זה למועצות הבאות. , אנח21. לגבי 20מבקשים פה עדכון לשנת 

 בקיצור זה לא, זה מתקזז.  מר מוטי ששון:

 כן, אין פה שינוי על התקציב ושום דבר.  מר אמנון ארץ קדושה:

 זה נשאר אותו דבר. רישום פה, רישום שם ומקזז את זה. אוקי, מי בעד?  מר מוטי ששון:

צד אחד חיוב ויש פה מצד שני הוצאה. אנחנו בעצם, המטרה היא, יש פה מ מר אמנון ארץ קדושה:

אין השפעה על התקציב הכללי, הסכום של החיוב שווה לסכום של ההוצאה. 

המטרה היא פשוט להגדיל את ההכנסות העצמיות של העירייה. מותר לכל 

מלכ"ר, ברגע שהוא נותן שימוש במתקן הוא יכול לחייב עבור השימוש 
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ם כלום, מלבד זה שהמאזן שלנו במתקן הזה. אין השפעה על שום גוף, שו

 היום עם יותר הכנסות ויותר הוצאות. 

 הבנתי. אוקי. זה פשוט, ההוצאות הן ההכנסות בעצם.  מר בר שי:

 בדיוק. אחד לאחד.  מר אמנון ארץ קדושה:

 אוקי, יש עוד שאלות? בבקשה, קרן.  מר מוטי ששון:

אני מגדיל את הכנסות העירייה. גם סליחה? לא שמעתי. המשמעות היא ש מר אמנון ארץ קדושה:

 את ההוצאות, אבל יש לנו משמעות להגדיל גם את הכנסות העירייה. 

 כן, אבל יש שם,  גב' קרן גונן:

אבל את חייבת לחייב אותם. צריך לחייב אותם, הם משתמשים במתקנים  מר מוטי ששון:

 של העירייה. 

זאת אומרת, אתה רשמת את זה תחת כן, אבל זה לפי סעיפים מסוימים.  גב' קרן גונן:

 סעיפים מסוימים. 

לא, לא, זה סעיף אחד של הכנסות משימוש, הוצאות. זה לא משפיע על שום  מר אמנון ארץ קדושה:

 סעיף, 

 תראה למטה, מה שרשום פה,  גב' קרן גונן:

 . 2021, לא 2020אני מדבר על  מר אמנון ארץ קדושה:

 והורדת, בלי שום סעיפים? אז רק הוספת  גב' קרן גונן:

 בדיוק.  מר אמנון ארץ קדושה:

 ? 21אז מה זה  גב' קרן גונן:

 , תכף, עוד לא הגענו לזה.21 מר אמנון ארץ קדושה:

אז עוד פעם, סליחה שאני לא מבינה ואני קצת כיתה טיפולית. שוב, אני רוצה  גב' קרן גונן:

ברי בחינתנו, כחשתסביר לי למה הכנסת ולמה הורדת ומה המשמעות מ

 מועצה, שחותמים על הדבר הזה.

 אחד, אין השפעה על התקציב. סכום ההכנסות וסכום ההוצאות הוא שווה. מר אמנון ארץ קדושה:

 אז יכולתי לרשום כל סכום בעצם. גב' קרן גונן:

 לא, תשימי לב שזה לא כל סכום. נעשתה עבודה פה לגבי מתקני העירייה, מר אמנון ארץ קדושה:

בשימוש חברות הבת עם שמאי העירייה. נבדק מה שווי השימוש. זה המספר 

שמופיע פה. זה לא סתם מספר, בסדר? החברה לבידור, החברה לתיאטראות, 

 רשת קהילה. זה לא קשור. שימוש במתקנים זה שימוש במתקנים. 

 זה גם מופיע? גם כהוצאה? בדו"חות שלהם גב' קרן גונן:
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 בדו"חות שלהם זה לא מופיע. מר אמנון ארץ קדושה:

למה? אבל אם אני כאן רושמת את זה בעירייה, אז מן הסתם גם בחברות  גב' קרן גונן:

 הבת זה היה אמור להיות מופיע. 

זה, עוד פעם, ההוצאה היא הכנסה והוצאה של העירייה, בסדר? זה,  מר אמנון ארץ קדושה:

ם. זה לא משנה, זה לא מבחינתם זה, אם היה רישום אז זה אותו רישום ג

 משפיע להם על הדו"חות. 

עדיין, כמועצה אנחנו מאשרים כרגע איזשהו תקציב שבעצם לא קיים,   גב' קרן גונן:

 שאתה עושה פלוס ומינוס, 

 שימי לב, נכון,  מר אמנון ארץ קדושה:

יושבת, פשוט עכשיו עם, על נושא של  לא, אני רוצה שתסביר. פשוט אני גב' קרן גונן:

 תקציבים, אז אני רוצה ללמוד. 

אני אסביר. עירייה היא מלכ"ר. בסדר? מלכ"ר יכול, בתוקף היותו כזה,  מר אמנון ארץ קדושה:

לרשום גם דברים, או נקרא לזה הכנסות והוצאות שהוא נותן לגופים 

השימוש באותם  אחרים. בסדר? וזו, אנחנו באנו, עשינו הערכה של שווי

 מתקנים. בסדר? זה הסכום שמופיע כאן. שווי השימוש, 

 שווי הערכה, לצורך העניין, החברה לבילוי ובידור, גב' קרן גונן:

 הערכת שווי שימוש,  מר אמנון ארץ קדושה:

אני רוצה רק להבין. החברה לבילוי ובידור, מה אתה לוקח מהם או מה הם  גב' קרן גונן:

 ם שלך? משתמשים במתקני

 מה השווי של השימוש שלהם במתקנים שלנו.  מר אמנון ארץ קדושה:

אבל זה עולה להם כסף. זאת אומרת, מן הסתם הם משלמים עבור זה.  גב' קרן גונן:

בחברה לבילוי ובידור הם משלמים עבור השימוש. אז אני רוצה לראות אם 

 זה בדו"חות שלהם גם מופיע. 

משלמים עבור השימוש הזה, כי עד היום גם לא חייבנו אותם. הם  הם לא מר אמנון ארץ קדושה:

משתמשים במתקנים שלנו. עד היום הם לא חויבו עבורם. אנחנו לא יכולים 

מיליון שקל. הרי ברור לך שאם אני  50זה  2להעמיס עליהם את החיוב הזה,

אעמיס את החיובים האלה על חברות הבת, כולן יקרסו. לכן עשינו פעולה 

 חיוב של ההכנסה מצד אחד, ומצד שני את ההוצאה. של 

 אני הבנתי מה עשית. אני עדיין לא מבינה את הרעיון.  גב' קרן גונן:

זה לא יושב, אז אני מסביר לך. להגדיל את ההכנסות העצמיות של העירייה.  מר אמנון ארץ קדושה:

 אם את רוצה, אני מוכן לפרט לך אחר כך. 
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רק רוצה לגבי דמי שימוש, אם תוכל להסביר לי מה המשמעות של לא, אני  גב' קרן גונן:

דמי שימוש. כי אתה אומר, בעצם אנחנו יכולים להחיל את זה על כל הגופים 

העירוניים. אז מה ... ארנונה הם משלמים. החברה לבילוי ובידור משלמת 

 ארנונה. 

על דמי שימוש. בסדר? בואי  אנחנו לא מדברים על ארנונה, אנחנו מדברים מר אמנון ארץ קדושה:

ניקח רגע, אולי לפשט לך, את החברה לתיאטראות. בסדר? יש מתקן 

 תיאטרון חולון. יש לו שווי מסוים. הרי העירייה בנתה אותו, השקיעה כסף. 

 המבנה עצמו. המבנה.  גב' קרן גונן:

ווי של בעצם אותו אני מדבר על המבנה, זה המתקן. בסדר? אז בדקנו מה הש מר אמנון ארץ קדושה:

 מתקן, שבעצם החברה לתיאטראות משתמשת בו. 

 אבל הם בונים את זה מהתקציבים שלהם, אז איך אתה פתאום,  גב' קרן גונן:

 לא, מה פתאום, זה מתקני עירייה. זה בנייני עירייה.  מר אמנון ארץ קדושה:

 בקיצור אנחנו קצת מערבבים כאן.  גב' קרן גונן:

 ממש לא.  שה:מר אמנון ארץ קדו

זה מה שנראה, כי אני לא מצליחה להבין. פלוס ומינוס, בוא תסביר לי, עדיין  גב' קרן גונן:

לא הבנתי מה זה דמי שימוש. אני מצטערת, יש לי בעיה בהבנה ואני לא 

 מבינה את זה. 

הערכת שווי של שימוש, הערכה, ... הערכה של שווי, ... רשמו את זה כמו  מר מוטי ששון:

 שצריך, גם בצד ההוצאה וגם בצד ההכנסה, כך שזה לא משפיע על התקציב. 

זה עדיין לא עונה לי על השאלה. אבל, מוטי, זה תשובה, אתה יודע, אם היינו  גב' קרן גונן:

 יושבים בחברה פרטית, 

 גמרנו, קיבלת תשובה,  מר מוטי ששון:

 זאת לא תשובה.  גב' קרן גונן:

 ובה שמשכנעת אותך. יש פה גזבר וזו התשובה שלו. זה לא תש מר מוטי ששון:

אני מוכן להסביר לך את זה אחר כך יותר בפרוטרוט. לא היום, כי אני צריך  מר אמנון ארץ קדושה:

 לצאת. 

 אתה פה מול ישיבת מועצה, אתה צריך להסביר לנו.  גב' קרן גונן:

 אז אני אנסה שוב.  מר אמנון ארץ קדושה:

. מי בעד עדכון התקציב הרגיל 19שלא ... יסביר לו. טוב, חברים, סעיף מי  מר מוטי ששון:

 ...?  2020, רגע, זה היה 20לשנת 

 . 2020 מר אמנון ארץ קדושה:
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, 4, סיטון, 3, 2, 1? מי בעד? 2020אוקי, מי בעד עדכון התקציב הרגיל לשנת  מר מוטי ששון:

 . 6, 5, 4, 3, 2, 1בעד. מי נגד? מי נמנע?  12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5

 אני נגד.  גב' קרן גונן:

. אני עובר לסעיף הבא, עדכון התקציב אושרנמנעים ואחת נגד. אוקי,  6 מר מוטי ששון:

 . בבקשה.2021-הרגיל ל

 .2021עדכון תקציב רגיל לשנת  .19

מה שאנחנו עושים, אנחנו מוסיפים  ערב טוב. השינוי כאן הוא אפס, כי מר רחמים בינוני:

לטובת מענקים מיוחדים לספורט, ומיליון שקלים להפקת  600,000

 בפעולות מיוחדות.  1,600,000אירועים, כנגד הקטנה של 

 כן, מישהו רוצה לשאול שאלה?  מר מוטי ששון:

ד בכל זה הרזרבה של העירייה. זה הסעיף של הרזרבה, שמותר לנו להורי מר רחמים בינוני:

 רבעון רבע מהרזרבה. 

, 1? מי בעד? 2021אוקי, אם אין שאלות, מי בעד עדכון התקציב הרגיל לשנת  מר מוטי ששון:

 בעד. מי נגד?  13. 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2

 אני נגד. מה זה פעולות מיוחדות אפרופו? מה הכוונה?  גב' קרן גונן:

 נע? את נגד? מי נגד? מי נמ מר מוטי ששון:

 אני נגד. אבל לא הבנתי מה זה פעולות מיוחדות. אתה יכול להגיד לי?  גב' קרן גונן:

נמנעים.  6נמנעים. אוקי.  6, 5, 4, 3, 2, 1הוא ענה. הוא ענה כבר. מי נמנע?  מר מוטי ששון:

 אושר. אני עובר לסעיף הבא. 

 , -זה פעולות מיוחדת למוטי, אתה יכול רק, רק שהוא יתייחס, מה  גב' קרן גונן:

זה הרזרבה העירונית. העירייה צריכה לתת אחוז אחד כרזרבה, וכל רבעון  מר רחמים בינוני:

 מותר לנו להוציא רבע מהרזרבה. 

 אני מבינה, אבל ההגדרה עצמה בעצם היא הגדרה בלי מהות.  גב' קרן גונן:

 למה בלי מהות?  מר רחמים בינוני:

 יין לא הבנתי. אז אני עד גב' קרן גונן:

ככה זה מוגדר על ידי משרד הפנים, פעולות מיוחדות. את שואלת מה  מר רחמים בינוני:

הפירוש, זה, הכוונה לרזרבה העירונית. מתוקף היותנו רשות איתנה אנחנו 

חייבים לתת שם אחוז אחד, וכל רבעון אנחנו יכולים להשתמש ברבע 

 מהתקציב. 

 , 1,00,000-והתקציב הזה ילך לצורך העניין להפקת אירועים? ה גב' קרן גונן:

 להישגיות של הספורט, כן.  600,000-מיליון שקלים ילכו להפקת אירועים ו מר רחמים בינוני:
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 אוקי, תודה.  גב' קרן גונן:

. עכשיו, יש לך עוד סעיפים? אוקי, תודה רבה. אנחנו אושרטוב, אוקי, אני,  מר מוטי ששון:

 לסדר היום. אוקי, בבקשה, בוזגלו.  נחזור

חיוב בעלי מסעדות ברחבי  –של חבר המועצה מיקאל בוזגלו בנושא  -הצעה לסדר  .1

 העיר למזרקי אפינפרין.

ערב מבורך. ההצעה לסדר שלי היא לגבי חיוב בעלי מסעדות ברחבי העיר  מר מיקאל בוזגלו:

לצערי נחשפנו בשבועות למזרקי אפינפרין, ואני רוצה לומר את החשיבות. אז 

, לפני מספר שבועות, על לכתה של בחורה בשם אושר דרעי, שלא היה -ה

ברשותה מזרק נגד אלרגיות מסכנות חיים, והיא מצאה את מותה. אנחנו לא 

מחפשים אשמים. זה מקרה מאוד מצער, ולצערי אנחנו לומדים מטעויות. 

חולון, שבבתי הספר בחולון את עיריית  עכשיו, כן אני רוצה לציין לשבח פה

ובכניסה, יש שלטים גדולים שבאים ואומרים, "שימו לב, בבית ספר זה אין 

להכניס במבה" וכן האלה וכן הלאה, "בגלל ילדים אלרגניים". וזה מבורך. 

יחד עם זאת אני בא ואני אומר, דווקא אנחנו בחולון, כמו שעיריית חולון, 

להתנות חידוש רישיון עסק בכל שנה, מחלקת רישוי עסקים, יודעת לבוא ו

עם מיליון ואחד דברים שמפילים על העסקים, לבוא ולומר, "אתם רוצים 

רישיון חידוש רכב? אין שום בעיה. העירייה תממן". העירייה פשוט תממן 

את המזרקים הללו ותחלק במסעדות ובבתי הקפה ברחבי העיר. אין בעיה 

ת לעשות את זה. ראש עיריית טכנית לעשות את זה. אין בעיה חוקתי

גבעתיים, רן קוניק, יצא, לא רק במכרז, הוא כבר רכש והתחילו לפזר את זה. 

מזרקי אפיפן  60-. הוא רכש כ70825הוא כבר רכש הזמנה למספר ספק 

חודשים. אז נכון  12לילדים, מזרק מקורי, יבוא של חברת כמיפל, תוקף 

ד, "זה לא אנחנו, זה הרווחה. זה שאני יודע שבדרך כלל העירייה תבוא ותגי

לא הם, זה המדינה. הם מחכים לחוק מדינה". אבל בואו לא אנחנו נחכה 

לחוק ובואו נראה אם אנחנו יכולים להציב, לו אדם אחד, בן אדם אחד, בלי 

לחפש אשמים, על האמת, חבר'ה, ולהציב את זה גם בגני הילדים של 

ן מהלך שהוא מדהים והוא העירייה וגם במסעדות, אני חושב שיש כא

מבורך. וכמו שנאמר כאן, עיריית חולון היא עירייה איתנה, היא יכולה 

להרשות לעצמה להרים את המהלך הזה, ולא להפיל את זה על המדינה, 

"מחכים שיהיה חוק". הדבר הזה הוא חשוב, וגם לפני מספר שבועות, 

עולה מהירה של ברחובות, בגני ילדים, הוצבו כאלו מזרקים, ועל ידי פ

הגננות, אין בעיה להכשיר, לדאוג לתוקף וכן הלאה. כשרוצים, אפשר לעשות 

את זה. ולכן אני רוצה להעלות את זה לסדר, כי אני חושב שזה דבר שהוא 

 מאוד חשוב. תודה. 

טוב, חברים, צר לכולנו על האובדן המיותר. נשמח שכנסת ישראל תקדם  מר מוטי ששון:

רון למניעת הישנות המקרה. לצערנו, במסגרת החקיקה חקיקה המייצרת פת
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מחייבת את העירייה ... בתחום רישוי העסק, אין ביכולתנו להוסיף ולכפות 

תנאי זה על בעלי עסקים באשר הם. בעקבות המקרה, הוגשה הצעת חוק 

ייעודית בנושא הכנסה, בנושא, בכנסת, של חבר הכנסת ינון אזולאי, נכון? 

כל שיתקבל החוק, כמובן שנשמח לפעול על פיו. אז כרגע יש ינון אזולאי. וכ

 את הצעת החוק, ונפעל לפי החוק. אוקי, אתה רוצה לקיים דיון, בוזגלו? 

 כן, אני אשמח.  מר מיקאל בוזגלו:

אוקי. לאור הדברים שאמר בוזגלו מיכאל, ולאור זה, לא, זה ההצעה לסדר  מר מוטי ששון:

 שלו. 

 גם ככה ההצעה שלי היא אותה הצעה, אז בוא נעשה, כן, אבל  מר שי קינן:

כן, רגע, אז אני אחר כך אשאל אותך. כי ההצעה הראשונה הוגשה על ידי  מר מוטי ששון:

בוזגלו. אחרי זה קיבלנו אותה הצעה על ידך. אז בבקשה, אתה רוצה גם 

 לדבר? 

 כן, אין טעם.  מר שי קינן:

 דבר.  מר מוטי ששון:

קודם כל אנחנו נמצאים בימים קשים. גם ממשלה, גם האסון הכבד  טוב, מר שי קינן:

הזה שפקד אותנו. והתבשרנו לפני הישיבה על פיגוע נוסף, שכנראה, אני 

מקווה ולא, אבל כנראה שיהיו בו קורבנות. כן, כן. אנחנו בתקופה של דינים, 

אז על כולנו מוטלת האחריות והחובה גם להסתכל פנימה כל אחד ומעשיו. 

ההצעה שלי נולדה בדיוק כפי שמיקאל ציין, מאותו מקרה מצער של אושר 

דרעי. כל ... יודע שאם היה מזרק אפיפן במסעדה הזו אז חייה היו ניצלים. 

לכן, אפשר כמובן לזרוק את תפוח האדמה, דרך אגב, הלא כל כך לוהט הזה, 

ה". אני כי זה עניין של פרוטות. אבל אפשר להגיד, "טוב, בוא נחכה לחקיק

לא בטוח שחקיקה כזאת תעשה בהקדם לאור המצב הפוליטי בישראל, זה 

 א'. ב', רגע, לא סיימתי, שנייה. 

 לא, אני אומר, אני בטוח שחברי הכנסת, כולם יתאחדו ללא הבדל,  מר מוטי ששון:

לא, הנושא הזה הוא קונצנזואלי. אין ספק. השאלה מתי תעלה הצעה כזאת  מר שי קינן:

הקרובים, לאור המצב הפוליטי. לכן, ישנם ראשי עירייה שגילו  בחודשים

בנושא הזה אחריות ולא חיכו לאישורה של ההצעה בכנסת, אלא נקטו 

יוזמה. וזה מה שאני מצפה ממך כדי, רגע, מוטי, תן לי לסיים. תתאפק. אני 

יודע שיש לך בעיה עם ... אבל תתאפק. אני לא אומר שהצעה כזאת לא 

י היא תקבל. רק צריך לגלות במקרה הזה אחריות ציבורית. תתקבל, לדעת

לא להמתין, ולרכוש את המזרקים האלה, כי הדבר הזה מציל חיים. עכשיו, 

בניגוד למיקאל, ששיבח את עבודת העירייה בנושא הזה, אני חושב שלא 

נעשתה עבודה בנושא הזה. ולמה? כי בתחילת הישיבה עמדנו דקה דומיה 
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אבל הקורבנות לא ביקשו מאיתנו שנעמוד, אז אנחנו לא לזכר הקורבנות. 

מועילים להם בזה בכלום. אנחנו מועילים לעצמנו, להרגשה שלנו. אבל כן יש 

צוואה של הקורבנות, שמקרים מעין אלה לא ישנו בעתיד. ולכן צריך לעשות 

תיקונים. אוקי? ומה אני אומר? אני אומר, במקום שנחכה שמקרה כזה 

ן, אז לא מספיק שאנחנו נתלה שלט. כי לתלות שלט זה מעשה יתקיים בחולו

, עכשיו בתקופה -קל. צריך ליישם את מסקנות ועדת בריאות. אוקי? אנחנו ב

שכל אחד אומר, "איפה הייתם? בוועדת הפנים דיברנו, ומבקר המדינה בשנת 

כבר הזכיר את זה, ואיפה הייתם". אז אני שואל את העירייה, איפה  2008

קיימתי דיון בוועדת בריאות  2020לינואר  29-ייתה. למה? כי בהיא ה

שבראשה אני עומד, והחלטות הוועדה היו שבכל בית ספר וגן ילדים יחולק 

על ידי העירייה מזרק כזה. דבר לא נעשה מאז. עכשיו, אם חלילה המקרה 

של אושר דרעי היה קורה בחולון, בגן או בבית ספר, כולם היו שואלים למה 

. לכן אני 20רייה לא יישמה את מסקנות ועדת בריאות משנת, מינואר העי

מצפה, ממך, מוטי, לעשות שני דברים. אחד, להגדיל ראש ולקבל את ההצעה 

שלי ושל ידידי, חברי, מיקאל בוזגלו, בנושא הזה של המסעדות ובתי הקפה. 

ם , ליישם זאת ג20והדבר השני הוא לקבל את המלצת ועדת בריאות מינואר 

 בגנים ובבתי הספר. תודה רבה. 

 אגב, ההוצאה לא גדולה. זה לא משהו,  מר זאב ניסים:

אפרופו, אם כבר, רגע, שנייה. לאן היא הגיעה? נשאל את מוטי לאן היא  מר שי קינן:

הגיעה. הוא יגיד. אבל, רגע, שנייה. משפט אחרון. הזכיר חברי, זאב ניסים, 

ררתי גם את הנושא הזה. המחירים שמדובר בהוצאה שהיא שולית. אז בי

שקלים, כאשר עירייה שהיא קונה באופן מרוכז,  250שקלים ועד  70נעים בין 

תקבל כמובן את המחיר הזול. ולסיום, לסיום אני מברך אותך על מינוי 

המנכ"ל. אני מכיר את ארז ניסים עוד מהקדנציה הקודמת, עת הוא כיהן 

ויוצא מן הכלל. מינוי ראוי ביותר. ואני  באגף פיקוח. מדובר באיש יוצא דופן

 בטוח שהוא יביא תנופה לעירייה, לעבודת העירייה. בהצלחה רבה. 

אני אתייחס, שי, לכמה חלקים ממה שאמרת, ואני בין היתר יכולה לספר  גב' יונת דיין:

לך, הילד שלי מגיל שנה אובחן כאלרגי למזון ברמה מסכנת חיים, אז תאמין 

התקבל חוק  2018-את זה מקרוב גם ברמה האישית. כבר ב לי שאני מכירה

בכנסת ישראל שחייב את כל מוסדות החינוך להצטייד במזרקי אפיפן. אחת 

הבעיות שהייתה עם החוק הזה, שמזרקי אפיפן לא ניתנים לרכישה ללא 

, 2018-מרשם אישי על שם המשתמש בהם. אז כדי ליישם את אותו חוק מ

גרוטו, יחד עם משרד החינוך, יצרו טופס הצהרה  המשנה למשרד הבריאות,

מיוחד של מנהלי מוסדות חינוך, שהיה מקובל על משרד הבריאות, ואיתו 

יכלו לרכוש מזרק ייעודי לכל מוסד כל פעם. זה קורה גם פה בעיר, בחולון. 

 אוקי? הילדים שלי לומדים בבית ספר התבור. 
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 ה בבתי הספר ובגנים. אז אני רוצה לעדכן. זה לא קור מר שי קינן:

בנוסף, מבחינת להוסיף תנאי ברישיון עסק, אני לא יודעת עד כמה אתה  גב' יונת דיין:

בקיא בכל דיני רישוי עסקים, זה דבר שלא בסמכותנו. העירייה היא אומנם 

הגוף של רישיון העסק והיא זו שנותנת את הרישיון בסוף, אבל היא נותנת 

שמגיעים מגורמי רישוי ארציים אחרים. כיבוי אותו לפי אישורים, בתנאים 

אש, משרד הבריאות, המשטרה, יכול להיות העירייה, בעולם של תכנון 

ובנייה ושימוש חורג למבנה מסוים. האפשרות להוסיף תנאי כזה לרישיון 

עסק, לא בידינו. האפשרות לרכוש מזרקים, תקן אותי, דוקטור, אם אני 

 ם בלי מרשמים ייעודיים, כעירייה. טועה, אין לנו איך לרכוש אות

 ראש עיריית גבעתיים לא עבר על החוק. הוא עשה,  מר שי קינן:

 אני לא יודעת בדיוק מה הוא עשה. אולי הוא,  גב' יונת דיין:

 כשרוצים, מוצאים את הפרוצדורה. ראש עיריית גבעתיים לא עבר על החוק.  מר שי קינן:

חוק של חבר הכנסת אזולאי. נחכה בסך הכל, את לא חבר'ה, יש הצעת  מר מוטי ששון:

, 5, 4, 3, 2, 1מבינה? אז תביני עכשיו. מי בעד לקיים דיון? לקיים דיון על זה. 

. אוקי, לאור מה שאמרתי, מי בעד להוריד את זה מסדר היום, 10, 9, 8, 7, 6

שהנושא הזה מטופל? מי בעד? רגע, מה שאמרתי, מי בעד להוריד מסדר 

לא. מה  11. אוקי, 11. איפה סברלו? 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1היום? 

אני מקווה ירד מסדר היום. אוקי,  שנאמר כאן, להוריד את זה מסדר היום.

, זה על פי -שהצעת החוק תעבור מהר ונוכל לעשות את זה. אוקי, אני עובר ל

 בקשה, הצעה לסדר נוספת, בבקשה. 

 הפרחת זיקוקין ביום  –של חבר המועצה מיקאל בוזגלו בנושא  -הצעה לסדר  .2

 העצמאות.

ערב טוב. טוב, די הופתעתי לשמוע את התשובה למשנה של ראש העיר. אבל  מר מיקאל בוזגלו:

בסדר, זה שלו לגמרי. נמשיך להצעה הבאה. אני מקווה שהפעם יהיה לך דבר 

 חכם לומר, איש יקר, מאיר. 

 סליחה, אתה לא, אסור לך לדבר אליו באופן אישי. מה קרה? למה?  ששון: מר מוטי

הפרחת זיקוקים ביום העצמאות. מידי שנה עיריית חולון עושה הפרחת  מר מיקאל בוזגלו:

זיקוקים במרחב הציבורי בעיר חולון. השנה זה היה במספר מוקדים, למרות 

רוצה לבוא ולדבר על שהיו הרבה כאלה שהתלוננו שגם לא ראו. אבל אני 

סוגיה אחרת. לאחרונה אנחנו התוודענו למקרה של הלום הקרב איציק, 

שנלחם על חייו. ויש לי חבר שדיברנו ואנחנו מדברים הרבה, והוא אומר לי, 

"בוזגלו, אתה לא מבין מה זה. אני נוסע על הכביש ואני רואה בור של, לא 

, כי פתאום אני חושב שזה קולטן, אני רואה בור של ביוב, אני נוסע בצד

מטען. אני שומע זיקוקים, אני נכנס לסטרס. אני לוקח את האגרופים שלי, 
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מרביץ לקיר. אני חושב שאני שומע הבזקים ופצצות מרגמה. אני בלחץ ואני 

בחרדה נוראית". אני חושב שאסור להקל ראש בדברים האלו. ואני חושב 

את מופע הזיקוקים הזה שהוא שעיריית חולון באמת יכולה, במקום לעשות 

, זה לא 100,000לפעמים,  80,000דקות, נע בין  10דקות או  3שתי דקות או 

רלוונטי, ובאמת להתחשב בהלומי הקרב, וגם על הדרך בבעלי החיים. יזומה 

ברוכה שעשה ראש עיריית רמת גן אם אני לא טועה, כרמל שאמה הכהן, לפני 

הצביעו",  2,430מה שהוא כותב. " יום העצמאות הוא הוציא סקר. וזה

 סליחה?

 הוא גם עשה גדר בין בני ברק לרמת גן.  דוברת:

בואו נהיה נקודתית ונתייחס לדבר הזה. בסדר? תענו לי נקודתית למה שאני  מר מיקאל בוזגלו:

מופעי זיקוקים ביום  4הצביעו והביעו עמדה בשלה, האם לקיים  2,430זה. "

י המקצוע בפניי, בניגוד למדיניות שהחלטתי העצמאות כפי שהמליצו אנש

הצביעו נגד קיום מופעי  2,159עליה שנה שעברה, להספיק עם הזיקוקים. 

הצביעו בעד". לאור הפגיעה  11.2מהמשיבים, ורק  88%הזיקוקים, שהם 

בהלומי הקרב, ואני חוזר, לאור הפגיעה בהלומי הקרב, ויש לנו לצערי מספר 

לוחמים  3רך אגב, וצר לי היה לראות שיש לנו גם הלומי קרב בחולון, גם ד

מצוק איתן שמצאו את מותם, והייתה חניכה של חדר בבית החולים וולפסון 

לזכרו של בניה רובל, ולא ראיתי אף נציג מכלל הפמליה של עיריית חולון. 

אבל זה שלכם לגמרי. ולכן אני בא ואני אומר, מוטי ששון, אולי כן שווה 

כסקר ולהעביר את זה למען הציבור, שהוא זה שיחליט האם להעלות את זה 

יתקיימו זיקוקים ביום העצמאות, על מנת להתחשב באותם הלומי הקרב. 

ולא כסיסמה ולא כקלישאה, אלא על אמת. זה מה שאני רוצה להעלות 

 לסדר. 

 אוקי.  מר מוטי ששון:

 ובבעלי החיים.  מר מיקאל בוזגלו:

ור הם חלק מקובל בחגיגות יום העצמאות, הן של מדינות העולם זיקוקי דינ מר מוטי ששון:

והן של מדינת ישראל ושל העיר חולון. אני מודע לקשיים אצל חלק מהציבור, 

ומנגד מודע לעובדה שרוב הציבור אוהב, מחכה ונהנה מהזיקוקים פעם 

בשנה. ככל שבעתיד יימצאו חלופות ראויות, כלכליות וחזותיות להנאת 

ירנו הגדולה, נשקול אותן בעתיד. לאור מה שאני אמרתי, אתה הציבור בע

 רוצה לקיים דיון? 

 כן. ולגבי חלופות, יש חלופות מדהימות של רחפנים,  מר מיקאל בוזגלו:

 שאלתי, אתה רוצה לקיים דיון או שאתה מסתפק בתשובה שלי?  מר מוטי ששון:

 , בוודאי. בוודאי. וגם אני רוצה, רגע מר מיקאל בוזגלו:
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 אוקי, מי בעד לקיים דיון?  מר מוטי ששון:

 אני רוצה שזה, יהיה גם רשימה שמית,  מר מיקאל בוזגלו:

בעד לקיים דיון. מי בעד  9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1רגע, מי בעד לקיים דיון?  מר מוטי ששון:

להוריד את זה מסדר היום לאור הדברים שאמרתי, שנשקול הכל, את כל 

להוריד את זה  11. 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1? מי בעד? החלופות בעתיד

ירד להוריד את מסדר היום. אוקי. אני עובר, הנושא  12. 12מסדר היום. 

לאור התשובה שנתתי. הצעה לסדר, זה כבר, בוזגלו, אתם  מסדר היום

צריכים ללכת? לא, אני לא מבין. אמרו לי להקדים את הזה כי בוזגלו צריך 

 ת. לא, אתה יכול להישאר. הודעה אישית זה דקה. מה זה הודעה אישית? ללכ

 דקה?  מר מיקאל בוזגלו:

 ככה זה. זה מה שמופיע בחוק.  מר מוטי ששון:

אני מקווה שתיתן לי קצת יותר. ערב טוב אנשים יקרים, ערב טוב ראש  מר מיקאל בוזגלו:

ים מכובדים, ערב עיריית חולון, מר מוטי ששון, חברי מועצת העיר ואנש

מבורך. אדני תפתח ופי תגיד תהילתך. אז, טוב, את זה לא הוספתי פה, אבל 

אני חייב להגיד שקצת צרם לי, באמת, שאת הנושא של הלומי הקרב, לא 

דיברתם עליו. אבל שוב, זה שלכם. אני רוצה לומר לכם שאת הפוליטיקה 

ך הדברים פועלים, גיליתי בפעם הראשונה שנכנסתי למועצה, ואז הבנתי אי

לטוב ולרע. הבנתי את האינטרסים הפוליטיים של האנשים, ועולם כמנהגו 

נוהג. לא בכדי בצרפתית אומרים )צרפתית(. ולא נתרגם את זה בעברית. אני 

רוצה להאמין, ואני באמת מאמין, שאנשים פועלים על פי שליחות אמיתית 

ומר לכם שעם הזמן אני ומבינים מה הייעוד שלהם בחיים. אבל אני חייב ל

הופתעתי לגלות באמת כיצד הדברים פועלים, קודם כל בתור תושב העיר 

ילדים כאן, ורק לאחר מכן כחבר מועצה. כל מה שאנחנו מפרסמים  3שיש לו 

ברשת הפייסבוק, שהיא מדיה מדהימה, היא עוזרת לנו לעשות פעולות 

שיש לנו בעיר  מדהימות כדי לרתום אנשים ואזרחים ותושבים מדהימים

למען הכלל. בכל פעולה. למען האחר. והחשוב הוא להכניס את הבורא 

למשוואה. אמיתי. לא להיות אגוצנטרי ולראות מה יוצא לי מזה, אלא 

לעשות למען האחר ללא כוונת רווח. ולעשות למען האחר מתוך אחדות, 

את אהבה. לא אחת ולא פעמיים גילינו והגענו לקשישים עריריים שמצאו 

מותם לבד. ולכן אני חושב, בכאב, כשבאים ואומרים "רווחה" או מדברים 

על יום הקשיש, אין צורך לדבר על יום הקשיש דווקא ביום הזה. יום הקשיש 

ואותם קשישים עריריים, זקוקים לנו מידי שנה. ורק מי שחי את השטח, 

להיות ואני פונה אליכם, סגני ראשי ערים, אנשים עם טייטלים מפוצצים, 

יותר מחוברים לשטח. לעשות את העבודה שלכם על אמת, מהלב, מהנשמה. 

לראות את האנשים השקופים. ולצערי יש לא מעט. לא רוצה לגזול את 
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זמנכם, יש לי כל כך הרבה מה לומר, אבל אני מקווה, ובאמת אני מקווה, 

מוטי ששון, באמת, שבהמשך הקדנציה ומה שנותר ממנה, תגרום באמת 

ות. תהיה קשוב. בלי אגו. שימו את האגו בצד. תסתכלו באמת על לאחד

עצמכם ואל תגידו מה יוצא לי מזה. אם אנחנו רואים, דוברות, דוברות 

עיריית חולון פה? אני מצפה מהדוברות שתהיה יותר קשובה לתושבים 

שזועקים, שזועקים להתייחסות. רמת השירות בעיר, חבר'ה, תפעלו ותראו 

קות שלכם. אין סינרגיה בין המחלוקת. יש לנו עובדי עירייה מה קורה במחל

מצוינים. יחד עם זאת, אין להם את הכלים הטכנולוגיים, והם לא עוברים 

מספיק הדרכות למתן שירות אדיב ומקצועי. ואלפי דוגמאות אני יכול 

להאריך ולהגיד לכם פה. אם אתם עושים ועדות ומקיימים ועדות, תדאגו 

רים האלה שיש בוועדות, כמו שאמר חברי שי קינן, או כמו ליישם את הדב

שיש בוועדות הרווחה, שאנחנו רואים מקרים מזעזעים. אבל העירייה 

מעדיפה להעביר את זה ולזרוק את התפוח, "זה לא אנחנו, זה הם. זה הם 

והם וכן הלאה". לכן, אני ממש מקווה שבאמת כל אחד יעשה את בדק הבית 

ו למען האחר בלי אינטרס. ואני כן הייתי מצפה שאירוע האמיתי שלו ותפעל

חריג כמו שהיה כאן באלימות בית ספרית, אפילו אם זה לא היה לפרוטוקול, 

עיריית חולון הייתה צריכה לצאת ולזעוק על הדבר הזה, כי חולון חרטה על 

דגלה "עיר הילדים". אני מאחל באמת לכולם בהצלחה. שתעשו את מה 

ואוהבים בו. אני שוב מזכיר לכולם, תכניסו את הבורא שאתם מאמינים 

למשוואה ותופעלו בגלל אחדות. עכשיו, את הסיכום הזה, בעצם זה לא 

סיכום, כי אני תמיד אומר את הדברים מהלב. זו תמונה אחת מיני רבות, 

מוטי, שמלווה אותי. לקשיש הערירי הזה קוראים אריה. אריה היה מחכה 

ול, ובמהלך השבוע. ועל ידי מתנדבים מדהימים שדאגו לנו כל יום שישי לאכ

לו, גם ליווינו אותו בדרכו האחרונה. יש לי כאלה עשרות מקרים. מזל שיש 

לנו תושבים מדהימים שאכפת להם. אני מאחל לכולם בהצלחה. אני רוצה 

לומר לכם שבאמת, אם פגעתי במישהו אני, זה לא היה בכוונה ולא ברמה 

וך קטע של כאב, שדברים פה לא מתנהלים בצורה אישית, אלא רק מת

מקצועית, חשיבה מחוץ לקופסה. וחולון, שהייתה פעם מדהימה, שהיה 

אפשר להתגאות בה, היום אין הרבה מה להתגאות בעיר חולון. פשע, סמים. 

ותצאו לשטח, תריחו את האדמה כדי להבין איך העיר מתנהלת פה. שיהיה 

 תצליחו. לכולם ערב נפלא. מודה לכם ו

 זה ההודעה האישית?  מר מוטי ששון:

 ההודעה האישית שלי שאני מתפטר.  מר מיקאל בוזגלו:

 הגשת את זה בכתב?  מר מוטי ששון:

אני אשלח לו את זה במייל. ויעקב מזרחי היקר יחליף, אפשר לאשר אותו.  מר מיקאל בוזגלו:

 ההודעה, 
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 יאושר. אבל אתה צריך להתפטר. שעות הוא  48המכתב, אחרי  מר מוטי ששון:

 אז המכתב יגיע למייל שלך היום. שיהיה לכם בהצלחה,  מר מיקאל בוזגלו:

 שעות.  48כי בדרך אתה יכול פתאום להתחרט, אז נותנים לך  מר מוטי ששון:

 לא, אני לא מתחרט. אני מודה לכם, ושיהיה לכם ערב נפלא בהצלחה.  מר מיקאל בוזגלו:

וקי, תודה רבה לך. טוב, הוא בינתיים לוחץ ידיים, אנחנו נמשיך. לא, א מר מוטי ששון:

תמשיך בלחיצות ידיים, בסדר. אני אגיע אלייך. אתה רוצה כבר ללכת? טוב, 

 אז עד הסוף, זה לפי בקשה של ניסן, תדע לך. 

 עלויות מופעי יום  –של חבר המועצה מיקאל בוזגלו בנושא  -שאילתא  .5

 העצמאות בהיכל הטוטו.

 . ראש עיריית חולון, רגע. 5איזה סעיף זה? סעיף מספר  מר מיקאל בוזגלו:

 אם אתה לא מוצא, אפשר,  מר מוטי ששון:

 לא, לא להמשיך. שנייה, נו.  מר מיקאל בוזגלו:

 נקרא לך, נחסוך לך.  מר מוטי ששון:

של הנה, הנה. ראש העירייה מתבקש להשיב מה הייתה העלות הכוללת  מר מיקאל בוזגלו:

מופעי יום העצמאות בהיכל הטוטו. הראשון זה עלות המופע של עדן בן זקן, 

עלות המופע של עידן חביב, עלות המופע של נתן גושן ועלות המופע של עדן 

 חסון. 

ש"ח. עידן חביב,  100,000טוב, עלויות המופעים בהיכל הטוטו, עדן בן זקן,  מר מוטי ששון:

ש"ח. טוב, אני עובר  110,000ש"ח. עדן חסון,  65,000ש"ח. נתן גושן,  75,000

 לשאילתא הבאה. הצעה לסדר של קרן בנושא גינות כלבים. 

 גינות כלבים. –של חברת המועצה קרן גונן בנושא  -הצעה לסדר  .3

שיהיה  כן. קודם כל אני רוצה לומר בשם חברי מועצת העיר חולון, מיקאל, גב' קרן גונן:

לך בהצלחה. נעמת לנו מאוד. הגעת באמת עם הרבה מוטיבציה, ואני יודעת 

שהכל באמת נחקק בדם ליבך. אז תודה. לגבי גינות כלבים, קודם כל יש 

באמת רשימה ארוכה, ובאתר האינטרנט, מוטי, באמת רשום נורא נורא יפה 

ר. לצערי הרב, ומצוין, ויש את הוטרינר העירוני וזה נראה על פניו נורא מסוד

בפועל, גינות הכלבים בחולון לא כל כך מתוחזקות טוב, ובעצם הבקשה שלי 

להעלות לסדר יום זה באזור קריית שרת, נאות יהודית, כל האזור הזה, 

בעצם אין שם גינת כלבים אחת. אז אם כבר השתדלנו להעלות את, בקריית 

 שרת אין. 

 יש ברחוב מטולה, יש ברחוב,  דובר:

 גינת כלבים?  ן גונן:גב' קר
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 כן, כן. יום הכיפורים, גם, מול בית ספר.  מר מוטי ששון:

 אז שנייה, רגע, דקה.   גב' קרן גונן:

 צריך לטפח, כן.  דוברת:

אפשר רק לסיים? תודה. קודם כל, לגבי תחזוקת הגינות, הייתי מאוד מאוד  גב' קרן גונן:

לות לסדר יום זה, שמחה שתבדקו אותם. והדבר השני שאני רואה להע

לבדוק אפשרות בפארק פרס הגדול והיפה, האם אפשר גם שם לפתוח גינת 

 כלבים. תודה. 

מקומות בעיר גינות כלבים.  11או  10-רחוב מטולה, יש לדעתי אולי ב מר מוטי ששון:

במטולה בזמנו ניסינו להרחיב את גינת הכלבים. הייתה התקוממות של 

ו, החתימו את כל התושבים שם ברחוב התושבים, וכל התושבים החתימ

מטולה, שדרשו, בשום פנים ואופן לא מוכנים שירחיבו את גינת הכלבים. 

ורק כדאי שתדעו, כל החלטה לפתוח גינת כלבים, חייבים לפרסם ולהביא 

לידיעת הציבור ולאפשר לו להביע את עמדתו בעד או נגד. אלה הוראות גם 

הנושא הזה של גינת כלבים בחורשת של מבקר המדינה, שבזמנו בדקו את 

 נווה ארזים, 

 פארק פרס אבל לא היו מתנגדים בכלל, כי זה פארק כזה גדול.  גב' קרן גונן:

 יש לי חדשות בשבילך, כן, השאלה אם יש לך מקום שם.  מר מוטי ששון:

 בפארק פרס אין מקום לגינה קטנה?  גב' קרן גונן:

לגינה קטנה. לגינה קטנה אין, אבל יש כל מיני תוכניות שמחפשים  אין לך שם מר מוטי ששון:

בעיר, כולל במקום נוסף בקריית שרת. במקרה היה דיון לפני שבוע אצלי, 

והציגו לי את מה רוצים לעשות שם בפארק פרס. אבל אין לך מקום. זה צריך 

 לבוא על חשבון משהו אחר. אז אנחנו שוקלים את הדבר. 

 אוקי.  גב' קרן גונן:

 אפשר שאלה?  מר יעקב אחדות:

 לא, זה הצעה,  מר מוטי ששון:

 הגינה של הכלבים שם זה בשטח ציבורי יושב או שטח פרטי של אנשים,  מר יעקב אחדות:

 לא, לא, שטח ציבורי זה.  מר מוטי ששון:

בזמנו ... נכנסתי לעירייה ... שהייתה מנכ"לית, היא אמרה, "אי אפשר  מר יעקב אחדות:

להגדיל את הגינה שם". אמרנו לה, "הגינה הקטנה". היא אמרה, "אי אפשר 

להגדיל אותה, זה שטח, אנחנו חוכרים את זה ממישהו למשך שנים". ... 

 אמת, נכון? 

 אמת.  מר מוטי ששון:
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 זה אמת?  מר יעקב אחדות:

 ... ברחוב מטולה.  מר מוטי ששון:

 זה אמת?  מטולה, הגינה ברחוב מטולה. מר יעקב אחדות:

 זה אמת.  מר מוטי ששון:

 אז של הכלבים, רגע, על מה אנחנו,  מר יעקב אחדות:

לא, יש שם גינה. ברחוב מטולה, יש שם גינה, נכון? הגינה הזאת ... עכשיו מה  מר מוטי ששון:

 , 500ח/-, זה מופיע ב500שקורה, שיש, כל תוכנית, כל ח/

מדבר על החלק של הכלבים. שאישרו לכלבים. ... להגדיל את הגינה.  אני מר יעקב אחדות:

 אמרנו, לא מספיק. אנשים מגיעים לשם, 

 אז אני אומר לך, מה שקרה שהם נגד. התושבים נגד.  מר מוטי ששון:

 בכל מקרה, מוטי,  גב' קרן גונן:

 אני שואל על הגינה הרגילה.  מר יעקב אחדות:

 . 500, אתה לא יכול, זה ח/500אז אני אומר לך, בתוכנית ח/ גינה רגילה? מר מוטי ששון:

 זה מטולה.  500ח/  דוברת:

... אני אבדוק, באותו יום, שנפגשנו פה ... אני זוכר את זה כמו היום, שאלתי  מר יעקב אחדות:

, יש לנו איזה גינה קטנה ברחוב מטולה, -אותה, את גברת ... "מה יהיה עם ה

בבקשה". היא אמרה, "מה פתאום, זה שטח פרטי  אם אפשר להגדיל אותה

 שאנחנו משכירים אותה וזה". ואחרי כמה שנים באה העירייה ... לכלבים. 

 איפה?  מר מוטי ששון:

 ברחוב מטולה.   מר יעקב אחדות:

במטולה זה כבר הרבה מאוד שנים, על מה אתה מדבר איתי? יעקב, זה הרבה  מר מוטי ששון:

 שנה.  15, 10מטולה. אולי  מאוד שנים שם ברחוב

 לא.  מר יעקב אחדות:

 אתה מתווכח איתי?  מר מוטי ששון:

 כן. פעם ראשונה, מחילה.  מר יעקב אחדות:

 טוב, יעקב, אני מזמין אותך אליי.  מר מוטי ששון:

אני יבוא. אני צריך לבוא. אני חיכיתי לקורין שתתקשר, אבל קורין לא  מר יעקב אחדות:

 מתקשרת. 

אני אראה לך, תשמע, יש לה עומס גם כן. תשמע, אני אבוא ואראה לך מתי  וטי ששון:מר מ

 קיבלנו את ההחלטה. 
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 טוב, תודה.  מר יעקב אחדות:

 בסדר? אוקי?  מר מוטי ששון:

 רגע, מוטי, אז לגבי פארק פרס אתה אומר שזה ייבחן בעתיד?  גב' קרן גונן:

יתקדם ונוכל, כי יש לנו  500ח/-. אני מקווה ש500כי, תראי, כרגע יש את ח/ מר מוטי ששון:

 דונם,  1,200דונם.  1,200פארק של 

 אז להקצות איזשהו שטח קטן לדבר הזה.  גב' קרן גונן:

, שהוא נמצא מתחת לנתיב הטיסה, שאי 500ח/-דונם זה חלק מ 1,200רגע.  מר מוטי ששון:

שום דבר אחר.  אפשר לבנות שם ואי אפשר לעשות שם גם, לא תעסוקה ולא

יהיה. ברור שיהיה  4. זה פי 2000מפארק פרס פלוס ימית  4זה פי  1,200לכן 

 שם מקום, זה שטח גדול. 

 מעולה. אז אני מסירה את זה מסדר היום.  גב' קרן גונן:

 אבל זה לוקח זמן.  מר מוטי ששון:

 אז אני מסירה את זה מסדר היום.  גב' קרן גונן:

 אוקי. ירד מסדר היום.  מר מוטי ששון:

מוטי, אני יכולה לשאול רגע שאלת המשך? רק להבין רגע. יש הרי בפארק  גב' אלינור כחלון:

פרס את כל האזור איפה שהאגם, איפה שהיכל הטוטו, בדיוק מאחורה שם 

יש שם חולות. זה גם אזור שלא ניתן לבנות? או שאפשר לבנות שם איזושהי 

 גינה בהמשך אולי? 

 , -. זה ה500ח/-זה ה י ששון:מר מוט

 ? 500זה, שם מתחיל ח/ גב' אלינור כחלון:

 זה פארק החולות, כן.  מר מוטי ששון:

 הבנתי, אוקי.  גב' אלינור כחלון:

כי אם זה היה תלוי בנו, היינו רוצים להרחיב שם לכל מיני דברים, אבל זה  מר מוטי ששון:

 . 500ח/

 אוקי.  גב' אלינור כחלון:

. עכשיו שאילתא של קרן ירד מסדר היוםאוקי, אני עובר, אז הורדת את זה,  ששון: מר מוטי

 גונן בנושא נגישות לנכים במבני ציבור. בבקשה. 

 נגישות לנכים במבני ציבור. –של חברת המועצה קרן גונן בנושא  -שאילתא  .6

הרבה שנים בעירייה אז אני מודעת לפרויקט שאמור  טוב, היות ועבדתי גב' קרן גונן:

להסתיים. רציתי רק לדעת איזה מבנה ציבור עדיין לא סיימו את כל נושא 

 , כי כל הזמן זה נדחה. 2021-הנגישות, והאם באמת כולם יעמדו ב
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, בואי אני אקרא את התשובה -כי זה סדרי גודל של, תראי, זה, מה שגורם ל מר מוטי ששון:

כך אני אסביר לך. הנגשת מבנה ציבור בעיר מבוצעת בהתאם לחוק ואחר 

ותקנותיו, ומחולקת  1998שוויון זכויות לאנשים עם מוגבלות, התשנ"ח 

לשתי קטגוריות. א', מבני ציבורים חדשים, כאלה שהיתר בנייתם הוצא 

, מונגשים מרגע בנייתם. כל דבר חדש הוא כבר זה. ב', 1.8.2009-לאחר ה

ר קיימים שההיתר לבנייתם קדם לתקופה שצוינה לעיל, מונגשים מבני ציבו

. אם את 2021לפי הלו"ז הקבועים בחוק, כאשר מועד סיומים נקבע לסוף 

 חושבת שהרשויות יעמדו בזה, להערכה שלי לא. 

 אבל זה כבר הארכה שלישית לדעתי כבר, מוטי.  גב' קרן גונן:

אומר לך מה כן עשינו. בין רשימת מבני הציבור  סדרי הגודל, ... עכשיו אני מר מוטי ששון:

שהונגשו, מתנ"ס בן גוריון, השירות לתושב ברחוב הנביאים, פינה בגבעה, 

בקהילה ברחוב רבי עקיבא, שירותים וטרינריים, פינת החי ברחוב פרופסור 

שור, מוזיאון הבובות פלוס אולם, מתנ"ס נאות שושנים ברחוב הסיגלון, 

מנות דיגטלית, מועדון ג'סיקה, מרכז הצעירים, מרכז המדיטק, מרכז לאו

קהילתי וולפסון, תיאטרון חולון, מרכז מטרה, הספרייה העירונית בבן 

יהודה, עמותת עמך, מוזיאון הקומיקס, מוזיאון הילדים, מרכז שטיינברג 

פלוס הספרייה העירונית שזה נמצא מאחורה, נקודת מפנה ברחוב 

ונים ברחוב האמוראים, בית חם לנערות ברחוב ההסתדרות. מועדוניות, הגא

 , 5, מועדונית רווחה, שדה בוקר 3שדה בוקר 

 דווקא ביקשתי את מה שלא, לא את מה שכן.  גב' קרן גונן:

 אני עונה לך. אחר כך,  מר מוטי ששון:

לא, אתה אומר את כל מה שכן. אני לא מבקשת מה שכן, אני ביקשתי את  גב' קרן גונן:

 מה שלא. 

 אז תעשי ... אז מועדוניות הגאונים ברחוב האמוראים, בית חם,  מר מוטי ששון:

 ומזה אני אמורה להבין את מה שלא? אני לא מצליחה להבין.  גב' קרן גונן:

מועדוני קשישים, רחוב ישראל בן ציון. מתנ"ס לזרוס, רחוב חובבי ציון.  מר מוטי ששון:

ם, קדושי קהיר. ... גבעת פבריגט, רחוב השילוח. שירותים ציבוריי

 התחמושת. בין המבנים הנמצאים, 

 מוטי, אתה סתם מדבר. אני ביקשתי את מה שלא הונגש, לא מה שכן הונגש.  גב' קרן גונן:

 אבל אני עונה כרגע, ותכבדי את זה שאני עונה.  מר מוטי ששון:

 אוקי.  גב' קרן גונן:



 531 פרוטוקול 50.2.01022 –ליום  37מס'  ---חולון ישיבת מועצה  18-מועצת העיר ה

 

22 
 

בין המבנים הנמצאים לקראת סיום התאמות, נגישות, ולקראת קבלת  מר מוטי ששון:

אישורים, נמצאים מבנה עיריית חולון, מינהל החינוך ומינהל הרווחה, בית 

 העולה ועוד. מבנים נוספים נמצאים בשלבי ביצוע שונים. 

האמת ביקשתי מה שלא בכלל מונגש לנכים, לא מה עשיתם. כי מה עשיתם,  גב' קרן גונן:

 י משערת שכל הכבוד. זה חלק מהחוק וצריך לכבד אותו. אז כל הכבוד, אנ

 בישיבה הבאה, מה שאת רוצה,  מר מוטי ששון:

 אבל ביקשתי מה נשאר לעשות, לא מה שעשיתם.  גב' קרן גונן:

 יש עוד הרבה. יש עוד הרבה ויש גם תקציב.  מר מוטי ששון:

 זה מה שביקשתי. אז את זה ביקשתי. בשאילתא שלי  גב' קרן גונן:

 אוקי, תקבלי בישיבה הבאה.  מר מוטי ששון:

אני מבקשת, לא, לא בישיבה הבאה. אני מבקשת, יוסי, אם תוכל להעביר לי  גב' קרן גונן:

את זה מחר. כי זאת הייתה השאלה שלי. אז בוא ניצמד לשאילתות בבקשה, 

 ולא לענות סתם על דברים שלא שאלו אתכם. 

 חה, אני מבקש לא,סלי מר מוטי ששון:

 זה לא תשובה. אני שאלתי שאלה מאוד ברורה.  גב' קרן גונן:

 זו התשובה שלי ואין לי מה להוסיף.  מר מוטי ששון:

 אבל זו לא תשובה לשאילתא שלי.  גב' קרן גונן:

 אז זה התשובה שלי כרגע, זה מה שיש, ובזה נסיים.  מר מוטי ששון:

ת להתייחס לשאילתות שלנו ברצינות ובכבוד. כי אם אני אז מוטי, אני מבקש גב' קרן גונן:

 שאלתי ואני מחכה חודש שלם, 

 למה את צועקת?  מר מוטי ששון:

 סליחה רגע. אז שנייה, אז תקשיב לי. אתה מדבר יחד איתי.  גב' קרן גונן:

 זו התשובה שלי.  מר מוטי ששון:

 לך.  אתה מדבר יחד איתי, אז אני רוצה להסביר גב' קרן גונן:

 תקבלי רשימה וזהו.  מר מוטי ששון:

 אתה נכנס לדברים שלי.  גב' קרן גונן:

 שמעת מה שאמרתי לך?  מר מוטי ששון:

 לא, אבל רגע, תן לי לסיים משפט.  גב' קרן גונן:

 לא, אין לך רשות דיבור.  מר מוטי ששון:
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 תן לי לסיים משפט.  גב' קרן גונן:

 לא אתן לך לסיים, כי את כל הזמן מתפרצת. שאלת שאילתא,  לא, אני מר מוטי ששון:

 זה השאילתא שלי.  גב' קרן גונן:

 קיבלת תשובה לשאילתא שלך. אם זה לא מספק אותך,  מר מוטי ששון:

 לא, זה לא תשובה.  גב' קרן גונן:

 קיבלתי תשובה נוספת שלי, שאמרתי,  מר מוטי ששון:

 שאילתא שלי. אבל זאת לא תשובה ל גב' קרן גונן:

 אוקי, אני עובר לשאילתא הבאה. את רוצה להמשיך לקרוא אותה או לא?  מר מוטי ששון:

תכבד, יוסי, ואני ממש מבקשת להתייחס לזה ברצינות. זה בעיניי חמור  גב' קרן גונן:

ביותר, שאני, כחברת מועצה, שואלת שאלה ואני לא מקבלת מענה מפורט. 

 אני לא מטומטמת. בסדר?

 למה את צורחת?  וטי ששון:מר מ

כי תשמע, אני שואלת אותך שאלה ואתה עונה לי תשובה ארוכה על משהו  גב' קרן גונן:

 שלא שאלתי. מה אתה רוצה שאני אחשוב? 

 סליחה, חברי המועצה לא צריכים לדעת מה העירייה עשתה בנושא נגישות?  מר מוטי ששון:

 לא רלוונטי, שאלתי מה לא.  גב' קרן גונן:

 מבחינתך לא רלוונטי, מבחינתי רלוונטי.  מר מוטי ששון:

 לא, זה שאילתא שלי, לא שלך.  גב' קרן גונן:

אוקי, אני לא מרשה לך יותר לדבר. את לא יכולה להתפרץ כל הזמן, לעשות  מר מוטי ששון:

 מה שאת רוצה. 

 זאת השאילתא שלי, אני חוזרת.  גב' קרן גונן:

 י את השאילתא הבאה שלך. תקבלי רשימה מיוסי. בבקשה, תקרא מר מוטי ששון:

 אני מבקשת עד מחר, תודה.  גב' קרן גונן:

 ריסוס מזיקים ויתושים  –של חברת המועצה קרן גונן בנושא  -שאילתא  .7

השאילתא הבאה שלי עוסקת בנושא מאוד מאוד חמור. אנחנו כל שנה  גב' קרן גונן:

ימים מאוד מאוד חמים, וכבר מעלים את זה לקראת הקיץ. היו לנו פה כמה 

ראינו את זה. היא כמובן חוזרת שוב ושוב כל שנה. לגבי כל הנושא 

התברואתי, כל הנושא של ריסוס מזיקים, יתושים, חולדות. השבוע, רק 

חברות שם,  3שתדע, מוטי, ישבתי במקרה בשדרות דב הוז והיו לי לפחות 

דרה. רק שתדע שזה המצב עכברושים נורא נורא גדולים ליוו אותי שם כל הש
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ועוד לא הקיץ הגיע. אז המצב בעיר מאוד מאוד מאוד חמור מהבחינה הזאת. 

 עכברושים, חולדות, יתושים. אני אגיד לך את האמת, 

 מה השאילתא?  מר מוטי ששון:

 שנייה. השאילתא שלי מאוד מאוד ברורה.  גב' קרן גונן:

קצרה. עוד לא למדת? השאלה, שאילתא, שאילתא זה שאלה קצרה ותשובה  מר מוטי ששון:

 שאלה קצרה ותשובה קצרה. 

אני בלמידה מאוד מאוד איטית. כמו שאתה רואה, כמות התארים שלי  גב' קרן גונן:

 מעידה על זה שאני לא מבינה מהר דברים. אז אני לאט לאט צריכה. 

קראי את בזה אני מסכים. בזה אני מסכים איתך. תמשיכי, בבקשה. ת מר מוטי ששון:

 השאילתא. 

השאילתא שלי, אז אני, בבקשה, קצת כבוד. תודה. השאילתא שלי היא  גב' קרן גונן:

כמובן בנושא של ריסוס מזיקים, חולדות, עכברושים, יתושים לקראת הקיץ. 

 אני מבקשת לדעת מה היא תוכנית העבודה, כולל לוחות זמנים. תודה. 

קים, בסוגריים עכברים, חולדות, טרמיטים, הטיפול נגד יתושים ומזי מר מוטי ששון:

נחשים, נמלת האש, דבורים, צרעות, פרעושים, מתבצע לאורך כל השנה 

ובאופן שוטף. אנו מעסיקים מדביר שמטפל במרחב הציבורי מידי יום, על פי 

פניות התושבים בנושא ובהתאם לאמנת השירות. מתבצעת פעילות יזומה, 

בור, לרבות איתור ואכיפה של מפגעים ... קרקע, מקלטים, מוסדות צי

במרחבים הפרטיים. מתבצע ניטור קבוע, לאורך כל השנה, בתעלות הניקוז. 

התחלנו ניטור קבוע גם בגינות הציבוריות, על מנת לנטר את נמלת האש, 

ומדביר מופעל בהתאם לממצאי הניטור. החל פרסום לתושבים בדבר 

עיקרו לסרוק מידי שבוע את אזור המאמץ העירוני למניעת מטרדי יתושים, ו

המגורים ולאתר ולייבש מקורות מים עומדים בגגות, במקלטים, בחצרות, 

במגרשים, במרתפים, בחביות, בתחתיות עציצים ובמכלים, כולל סגירת 

ברזים דולפים ולנזק את מי המזגנים בצורה ... כמו שראית את הודעת 

 הדוברות. 

 קיץ טוב אני מקווה.  אז הקיץ יהיה לנו גב' קרן גונן:

 אני עובר לשאילתא הבאה. אלינור, בבקשה. מר מוטי ששון:

 פרחי בר. –של חברת המועצה אלינור מטלון בנושא  -שאילתא  .8

לאחרונה קיבלתי פניות תושבים המעידים על כך שהעירייה בוחרת לנכש  גב' אלינור מטלון:

סתטיים, גם ולעקור את פרחי הבר מהשבילים ומחולות העיר מטעמים א

כאשר במקרים אשר אינם מהווים הפרעה או עלולים להוות מפגע אשר יכול 

לזמן מזיקים. חשוב לציין שפרחי הבר מהווים בתי גידול לחיות רבות אשר 
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מהוות חלק חשוב במרקם העירוני הירוק שהיינו רוצים כולנו לקדם. לאור 

לשמירה על צמחיית זאת, אני מבקשת לדעת מה מדיניות עיריית חולון בנוגע 

 הבר העירונית. 

העירייה הצטרפה לאמנה לצמצום ריסוסים של עשבים, הן בגינות והן  מר מוטי ששון:

ברחובות העיר והן בשטחים הפתוחים. בחורשות ובגנים אנו נמנעים מלעקור 

פרחי בר, ואפילו שותלים נוריות, תורמוסים ופקעות של ארץ ישראל. הסרת 

אוגוסט, על -די אגף שפ"ע בכל שנה, בין החודשים מרץעשבייה מבוצעת על י

פי דרישה של כיבוי אש וכחלק מהכנות העיר לקיץ ולמניעת שריפות. הסרת 

העשבייה מהשטחים הפתוחים מבוצעת רק בקרבת מדרכות, בנייני מגורים 

ועסקים, בוודאי שלא בלב החולות, שם צמחיית הבר נשארת כפי שהיא, ללא 

 עירוני. התערבות אף גורם 

 אני יכולה שאלת הבהרה בבקשה?  גב' אלינור מטלון:

 מי שאל את השאילתא?  מר מוטי ששון:

 אני.  גב' אלינור מטלון:

 בבקשה.  מר מוטי ששון:

כתוב כאן שהעשבייה מבוצעת, ההסרה של העשבייה מבוצעת על ידי אגף  גב' אלינור מטלון:

להם. האם יכול להיות שאגף שפ"ע  שפ"ע, לפי מה שכיבוי אש נתן להם. אמר

 החליט, או מחליט, לעשות את זה ללא אישור של כיבוי האש? 

לא הבנתי את השאלה שלך, מה זאת אומרת? יש עבודה שוטפת. וכל מה  מר מוטי ששון:

שקשור ליד מקומות שהקראתי אותם, הם מטפלים בזה. זה עבודה שוטפת 

 גידי לי, נבדוק את זה. כל השנה. אבל אם יש לך מקרה נקודתי, ת

 יוסי ואני חברים, אין בעיה.  גב' אלינור מטלון:

 שאילתא, אלינור.  מר מוטי ששון:

 סלי חג הפסח. –של חברת המועצה אלינור מטלון בנושא  -שאילתא  .9

זמן מאז ששלחתי את השאילתא, אבל  טוב, סלי חג פסח. טוב, עבר קצת גב' אלינור מטלון:

האם העירייה העניקה סלי מזון עבור חג הפסח? אשמח לדעת מה הייתה 

ההוצאה עבור הנזקקים וכמה בתי אב קיבלו סיוע מהעירייה בדרך כזאת או 

 אחרת. 

עיריית חולון העניקה סלי מזון כסיוע לחג הפסח. ההוצאה הכוללת בעבור  מר מוטי ששון:

ש"ח. בנוסף,  384,220בחולון, במזומן ובתלושי החג, עמד על  בתי אב 1,836

 בתי אב קיבלו ארוחות מבושלות.  111בתי אב קיבלו חבילות מזון.  379

 משפחות, בתי אב,  2,100אז זה אומר שסדר גודל של  גב' אלינור מטלון:



 531 פרוטוקול 50.2.01022 –ליום  37מס'  ---חולון ישיבת מועצה  18-מועצת העיר ה

 

26 
 

 אלה המספרים.  מר מוטי ששון:

 קיבלו בעצם עזרה בחג.  גב' אלינור מטלון:

 אלה המספרים שהרווחה מטפלת בהם.  מוטי ששון:מר 

 תודה.  גב' אלינור מטלון:

יש גם מקרים שהם, גם יש עמותות שונות שעובדות עם הרווחה, שגם הן  מר מוטי ששון:

 מקבלות. 

זה שאלה שאולי אין פה תשובה, אבל האם יכול להיות שהיו משפחות, בתי  גב' אלינור מטלון:

 ירייה או מעמותות כאלה ואחרות? אב שלא קיבלו סיוע מהע

כל מי שמטופל וידוע לרווחה, לדעתי, למיטב הכרתי, קיבל. אני רק רוצה  מר מוטי ששון:

 להזכיר לך שבזמן של תחילת הקורונה, אלפי מנות חילקנו, 

 אני יודעת, הייתי חלק מזה.  גב' אלינור מטלון:

 למה שמשרד הרווחה העביר לנו. במאות אלפי שקלים שאישרתי להם מעבר  מר מוטי ששון:

, 2021ואני מברכת על היוזמה והכל. אני מדבר על  2020-נכון, זה היה ב גב' אלינור מטלון:

 שדווקא לא היה קורונה חזקה. אוקי. ולא טופל. תודה. אין בעיה. אני שמחה. 

 הם עושים עבודה טובה מאוד ברווחה.  מר מוטי ששון:

 זה לא כולל את התלושים של משרד הפנים, נכון?  התלושים, גב' נעה צ'פליצקי:

מה זה? לא כלול, לא קשור. לא קשור. זה השר דרעי מטפל בזה, זה דרכו. עם  מר מוטי ששון:

 חזרת המשק לשגרה, כן, תקרא, בר. איפה אתה?

 עומסי תנועה. –של חבר המועצה בר שי בנושא  -שאילתא  .10

המשמעותית בעומסי התנועה, ביחד עם עם חזרת המשק לשגרה והעלייה  מר בר שי:

מדיניות התכנון והבנייה למעבר לתחבורה ציבורית, מה מתכננת העירייה 

 לעשות כדי להתמודד עם העומסים הגדולים שנוצרו. 

פרויקטים תחבורתיים מקודמים על ידי משרד התחבורה והעירייה ובשלבי  מר מוטי ששון:

עיר, זה הנת"צים, אופני דן ושבילי ביצוע ברחבי העיר. הרכבת הקלה, מהיר ל

אופניים נוספים, מטרו וחידוש תשתיות שוטף. כל הפרויקטים מתבצעים 

במקביל ברחובות שונים בעיר, ואכן במשך הביצוע צפויים קשיים בתנועה 

לרכבים פרטיים. אבל המטרה והתוצאה הסופית יהיו הקלה משמעותית. 

א', אחד זה נתיבי תחבורה  בשיתוף עם החברות נת"ע עם ע', ונת"א עם

עירוניים ואחד נתיבי תחבורה, נתיבי איילון, מקודמים גם נת"צים בזמן 

הביצוע העבודות הנ"ל, שאמורים להקל ולתת פתרון חלופי ולעודד מעבר 

מרכב פרטי לתחבורה ציבורית. הנת"צים יקודמו ברחובות שנקר, 

התנועה מבצע סיורים ההסתדרות, הנשיאים, קוגל ולוי אשכול. בנוסף, אגף 
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ברחבי העיר לאיתור אזורים עמוסים ולבצע בדיקות ספירות תנועה ולתת 

אני עובר לסעיף  פתרונות במידת הצורך. בקיצור עובדים על זה כל הזמן. 

 הבא. בר, בבקשה. 

 מוניות שירות. –של חבר המועצה בר שי בנושא  -שאילתא  .11

פתיחת המשק לאחר תקופת הסגר, שאילתא בנושא מוניות שירות. עם  מר בר שי:

עיריות גוש דן חזרו להפעיל את התחבורה לטובת הציבור בסופי שבוע. לאור 

התבטאויות קודמות וכניסה חלקית של מוניות השירות, האם העירייה 

מתכוונת למלא את החסר ולהצטרף ליוזמת התחבורה בגוש דן בסופי 

 השבוע? 

ידוע לי. ... הנושא נמצא על סדר היום. כבר ביקשתי לא יודע, הם חזרו? לא  מר מוטי ששון:

מאגף התנועה להציג בפני את הסטטוס העכשווי ברשויות הסמוכות, כולל 

 תל אביב כמובן, ונבחן את כל החלופות העומדות בפנינו. שאילתא, שחר, 

 שלום.  מר שחר האס:

 ישבת בשקט.  מר מוטי ששון:

 כבישים מסוכנים. –א של חבר המועצה שחר האס בנוש -שאילתא  .12

אני בשקט היום. מה מדיניות העירייה בנוגע לטיפול בכבישים מרובי  מר שחר האס:

 תאונות? 

כל מוקדי תאונות הדרכים בעיר מטופלים על ידי אגף התנועה ומטה  מר מוטי ששון:

הבטיחות בדרכים, בשיתוף עם משרד התחבורה והרשות הלאומית לבטיחות 

ניתוח פרטני של תאונות ובדיקה בשטח. מידי שנה מעודכנות  בדרכים, על פי

התוכניות בישיבות עם הגורמים שהוזכרו לעיל. פרויקטים לטיפול במוקדי 

סיכון מתוקצבים ומאושרים על ידי משרד התחבורה והעירייה. לפני כחודש 

התקיימה ישיבה שוטפת עם נציגי הרשות הלאומית לבטיחות בדרכים, בה 

ות בהתאם לנתוני תאונות הדרכים המעודכנים. בדו"חות של סוכמו פעול

הרשות הלאומית לבטיחות בדרכים יש התייחסות לגורמי תאונות, וידוע 

מהתאונות הגורם העיקרי הוא, הגורם העיקרי הוא הגורם  90%-שבחולון, ב

האנושי. בכל מקרה, אגף התנועה מבצע בדיקות באתרים מרובי תאונות 

 פור התשתיות. ובוחן אפשרות לשי

 תודה.  מר שחר האס:

 דרי רחוב, שחר. מר מוטי ששון:

 דרי רחוב. –של חבר המועצה שחר האס בנושא  -שאילתא  .13

רציתי לשאול כמה דרי רחוב, על פי רישומי העירייה, יש בעיר? אשמח לקבל  מר שחר האס:

 נתון מספרי. 
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 נשים.  6-ברים וג 36דרי רחוב, מהם  42בחולון יש בסך הכל  מר מוטי ששון:

 , -כולם מוכרים כלומר? מטופלים ב מר שחר האס:

מטופלים. אחת מהבעיות שלהם, שכאתה מנסה לסדר להם סידור מוסדי הם  מר מוטי ששון:

 לא מוכנים. 

 בדרך כלל הם לא הולכים על זה.  מר שחר האס:

 יש בעיר חולון?  גב' אלינור מטלון:

 אם יש דרי רחוב?  מר מוטי ששון:

 לא, אם יש מקלט, איזשהו מקלט או משהו לדרי רחוב.  גב' אלינור מטלון:

היה, יש איזה חברה שיש לה גם בחולון וגם בבת ים. ואותה חברה שמפנה,  מר מוטי ששון:

היא מעבירה אותם לבת ים. ברגע שיתמלא שם כנראה הם יפתחו את מה 

 שיש להם בחולון.

 תודה.  גב' אלינור מטלון:

 בבקשה.  ון:מר מוטי שש

 חובות אבודים.-מחיקת חובות אבודים שאינם ניתנים לגביה, .14

בקשה לאישור מועצת העיר, מחיקת חובות שאינם ניתנים לגבייה, חובות  מר מוטי ששון:

 אבודים. איפה אמנון? 

מדובר על חובות של,  לא, אני פה במקום ניצן. לא הטרחנו את ניצן הערב. גב' יונת דיין:

 90-יתרות חובות של אגרות שילוט משני סוגים. או חובות ישנים משנות ה

, שאין בהם, לא נעשו בהם פעולות מספקות לאורך השנים או לא 2008עד 

נמצאו אסמכתאות או לא, חובות של חברות שפורקו, עם האישור לסיום 

כמובן את הוועדות  הליך הפירוק ובעצם אין עוד אפשרות לגבות. הם עברו

 הנדרשות והאישורים טרם הגעתם לפה. 

אוקי, מי בעד אישור המועצה למחיקת חובות שאינם ניתנים לגבייה,  מר מוטי ששון:

בסוגריים חובות אבודים, על פי מכתבו של ניצן ירושלמי, מנהל מערך חזות 

לא , רגע, בוזגלו, התפטרת או 2, 1? מי בעד? 2021באפריל  7העיר, מיום 

, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1התפטרת? עוד לא נכנס לתוקף. 

. אני עובר לסעיף אושרנמנעים.  2בעד. מי נגד? אין נגד. מי נמנע?  17, 16, 15

 הבא. 

חוק עזר לחולון )מניעת מפגעים ושמירת הסדר והניקיון()הוראת שעה(, התשפ"א  .15

2020. 

 ולון. חוק עזר לח מר מוטי ששון:
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כמו שאתם רואים, ביקשנו את אישורכם בעצם להאריך עוד הוראת שעה,  גב' יונת דיין:

עוד כמה חודשים שיתנו פטור מאגרה לבתי אוכל שמוציאים יותר כיסאות 

ושולחנות החוצה. כי גם עם זה שנגמרו רוב מגבלות הקורונה, עדיין יש להם 

את הקיץ. זה היה בהזמנה תהליך התאוששות ארוך. רצינו לאפשר להם לנצל 

 ימים לפני המועצה.  10לסדר יום, שיצאה אליכם 

 זה היה בראשון, ובעדכון זה לא היה.  גב' נעה צ'פליצקי:

אוקי, חברים, מי בעד אישור חוק עזר לחולון? בפעם הראשונה זה חולק.  מר מוטי ששון:

והניקיון,  אוקי, מי בעד חוק העזר לחולון, מניעת מפגעים ושמירת הסדר

, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1, קיבלתם את זה, מי בעד? 2021הוראת שעה, התשפ"א 

נמנעים.  7, 6, 5, 4, 3, 2, 1בעד. מי נגד? מי נמנע?  13. אוקי, 13, 12, 11, 10, 9

 . אושר

  .91חלקה  6866בגוש  15לעמותת בני עקיבא ברחוב גלילי  הקצאה .17

. הם 91, חלקה 6866בגוש  15קיבא ברחוב גלילי הקצאה לעמותת בני ע מר מוטי ששון:

פועלים שם. בזמנו לא היה, חכה רגע. בזמנו הקצנו, אבל צריך לעשות את 

הפרוצדורה. הם יושבים שם כבר הרבה מאוד שנים וצריך להסדיר את זה. 

 אז אנחנו מסדירים את זה. את רוצה להוסיף משהו? 

היא טעות הקלדה. כן. בני עקיבא בעצם יושבים . הטעות 2021-כן, אמרנו ב גב' יונת דיין:

כבר בנכס ופועלים ממנו, אבל צריך לעשות את ההליך המסודר, שמחייב 

נוהל הקצאות של משרד הפנים. הם הגישו את הבקשה המסודרת, זה נדון 

בוועדת הקצאות, הוצגו כל האישורים שהיו חסרים, גם של הפיקוח על 

אישור ניהול תקין בתוקף, וזה הובא בעצם הבנייה שבדק שאין חריגות, וגם 

 למועצת העיר, שתאשרו להתקדם להסכם הקצאה איתם. 

רק לפני ההצבעה, אני לא מתנגד לדבר הזה, אבל צריך לשקול, לאור תלונות  מר שי קינן:

רבות של תושבים באזור, בנייה של קיר אקוסטי, כי זה גם, מה לעשות, בני 

שהיו הרבה תלונות על רעש מהמקום הזה. אתם נוער הם מרעישים. אני יודע 

 בטח ערים לזה. אני מכיר קצת יותר, אבל בסדר, אוקי. 

, חלקה 6866בגוש  15אוקי, מי בעד הקצאה לעמותת בני עקיבא ברחוב גלילי  מר מוטי ששון:

. 19, 18, 17, 16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1? מי בעד? 91

, 17, 16, 15, 14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1ם אני שואל. עוד פע

  אושר.בעד. מי נגד? אין נגד. מי נמנע? אין נמנעים.  19. 19, 18

 הקצאה שטח לתנועת יהדות מתקדמת. .18

הקצאת שטח לתנועת יהדות מתקדמת, זה אותו סיפור כמו בני עקיבא. הם  מר מוטי ששון:

הרבה שנים, מה? לא שומע. זה אותו, לא, הם קיבלו את  יושבים שם כבר
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ההקצאה שם לפני הרבה שנים. הם יושבים שם, אני לא מבין, הם יושבים 

 שם כבר הרבה שנים, 

 הם לא קיבלו הקצאה אף פעם.  מר חיים סברלו:

 נו, אז עכשיו אני אומר לך.  מר מוטי ששון:

צאה אף פעם. יש הרבה מקומות, לא יהדות אנחנו, טוב. הם לא קיבלו הק מר חיים סברלו:

מתקדמת, יהדות שלנו, של היהודים האמיתיים, אין להם מקומות ואין 

ילדים  1,800להם, כל כך הרבה ילדים שיוצאים מחוץ לחולון לבתי ספר. 

 יוצאים, ואני אתן ליהדות מתקדמת? איפה הדבר הזה, איפה הדבר הזה, 

סברלו, אני מבין את הכעס שלך, אבל אני רוצה שתבין דבר אחד. הם יושבים  מר מוטי ששון:

 שם, ואני חייב לתת להם את ההקצאה הזאת על פי החלטה של בית המשפט. 

בית המשפט לא יחליט לעיריית חולון מה לתת. מוטי, כל השנים אמרת לי  מר חיים סברלו:

 "תעזוב אותם". 

 אז תצביעי נגד.  מר מוטי ששון:

 , חלקה, 6043, גוש 12מדובר על הנכס ברחוב הוגו ארנסט  ב' יונת דיין:ג

 למה זה לא כתוב פה? סליחה, למה זה לא כתוב פה אצלנו?  מר יעקב אחדות:

 בחומר שקיבלתם,  גב' יונת דיין:

 זה לא בחומר.  מר יעקב אחדות:

ר לפני כמה מדובר בנכס שהם יושבים שם. הם הגישו בקשת הקצאה כב גב' יונת דיין:

שנים, ולקח לה תהליך מאוד ארוך כל תהליך ההקצאה והפרוצדורה. הם 

באיזשהו שלב התייאשו מהסבלנות, בסופו של דבר, לפני בערך שנה, לא, 

קצת פחות, העמותה פנתה לבית המשפט, שייתן צו עשה לעירייה לקדם את 

מליץ הליך ההקצאה. אחרי החלטת ביניים ודיונים חוזרים, בית המשפט ה

בחום וזה נהיה חלק מההחלטה שלו, שנקדם את הליך ההקצאה אל סיומו, 

כי בעצם כל המסמכים כבר בעירייה וכל האישורים והבדיקות נעשו. ועדת 

הקצאות התכנסה, קראה את פרוטוקול בית המשפט שגם הופץ לכם כחלק 

מהחומר עכשיו, ראתה שכל המסמכים כתקנם והמליצה למעשה להביא את 

יון בפני מועצת העיר. יש בפניכם את כל החומר במסמכים. אם יש זה לד

 שאלות על ההליך המשפטי אני, 

 יש לי מספר שאלות. שאלה ראשונה, מי יושב בוועדת ההקצאות?  מר יעקב אחדות:

לפי ההרכב שקובע נוהל משרד הפנים. מנכ"ל עירייה, מהנדסת העיר, יועץ  גב' יונת דיין:

 ומנהל נכסים. אני מקווה שלא פספסתי מישהו. משפטי, נציג הגזבר 

 כן. המנכ"ל החדש ישב בהקצאה?  מר יעקב אחדות:
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 בדיון האחרון שהיה כן.  גב' יונת דיין:

 מתי זה התקיים?  מר יעקב אחדות:

 באפריל.  14החומר אצלכם. מה תאריך הפרוטוקול?  גב' יונת דיין:

 יש בעיר?  לקהילה הזאת עוד איזה מבנים מר יעקב אחדות:

 למיטב ידיעתי אין להם. אבל אני לא שולטת במה הם מחזיקים באופן פרטי.  גב' יונת דיין:

 יש להם בתי ספר?  מר יעקב אחדות:

 לא זוכרת.  גב' יונת דיין:

 אין להם בית ספר משלהם.  גב' נעה צ'פליצקי:

 יש להם בית ספר.  מר יעקב אחדות:

 ך, הם יושבים בתו גב' נעה צ'פליצקי:

בתוך, הם קיבלו מבנה בתוך בית ספר? כן, הם קיבלו מבנה בתוך בית ספר.  מר יעקב אחדות:

 איפה זה נמצא? 

 בבית ספר ניצנים.  גב' נעה צ'פליצקי:

בית ספר ניצנים. אני רוצה להסביר לחברי המועצה. בית ספר ניצנים זה  מר יעקב אחדות:

ילדים שאין להם בית ספר  150בקריית שרת. כל יום יוצאים מקריית שרת 

ואין להם מבנה, וכשאני פניתי לראש העיר הוא אמר, "תמצא שטח חום, אני 

אמצא לך". אני רוצה לדעת, לשאול אותך, אדוני ראש העיר, ממה הקהילה 

הזאת שונה מהילדים שלנו? למה הם, מצאו להם פינה חמה בבית ספר 

 ניצנים?

 לא מגיע להם?  דוברת:

מגיע להם, חס ושלום. מגיע לכולם. אני לא שאלתי למה נותנים להם, אני  מר יעקב אחדות:

 שאלתי למה לא נתנו לילדים שלי גם. 

 לא, אני רוצה, מגיע לכולם,  :1דובר 

 מגיע לכולם.  גב' אלינור מטלון:

 בוא נדייק. הם תושבי העיר,  :1דובר 

 , זו ההחלטה של בית המשפט, רגע, חבר'ה, כרגע דברים נקודתיים. הוא אומר מר מוטי ששון:

 רגע, אבל לא סיימנו. עכשיו מותר לדבר, אתה אמרת מותר לדבר, נכון?  מר יעקב אחדות:

 דבר, בבקשה.  מר מוטי ששון:

גן הילדים שלהם איפה נמצא? הוגו ארנסט? זה הולך להיות מבנה של בית  מר יעקב אחדות:

 ספר? של בית הכנסת? באותו מקום? 
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 כן, בית הכנסת יהיה שם.  יצקי:גב' נעה צ'פל

אז מה, זה מרכז קהילתי שלהם? תודה. אנחנו קהילה, בקריית שרת נמצאים  מר יעקב אחדות:

משפחות, ילדים חרדים, שכדי להגיע למרכז קהילתי  400, 300-היום, יש כ

צריך לנסוע לתל גיבורים וצריך לנסוע לנווה ארזים, וכשאנחנו מבקשים, 

אז אני רוצה לשאול את, מכובדי ראש העיר, שאנחנו אומרים לנו אין. 

שנים, חיים איתך כבר כמה  8שותפים בקואליציה, אני איתך כבר שותף 

עשורים, מה עומד מאחורי זה? כאילו, יש להם איזה כוח שלנו אין? למה 

להם אתה נותן ולנו לא? אני רוצה לשמוע כאילו, פעם אחת תגיד לנו את 

ו עומדים. אולי נעבור לבני ברק, כמו החזון של חנה האמת, שנדע איפה אנחנ

הרצמן. או לעיר חרדית אחרת. כאילו, כשאני יוצא מפה, כל תושבי קריית 

שרת החרדים, "נו, הם מקבלים זה, הם מקבלים זה, מה איתנו?". אז אני 

מסביר להם, "נו, אנחנו עושים. עכשיו קיבלנו איזה בית ספר לבנות". אבל 

מסתובבים ברחובות אחרי צהרים. הילדים שלנו, כדי לנסוע הילדים שלנו 

לגן הילדים צריכים לנסוע כמה רחובות וללכת, רואים עם עגלות, רואים 

אותם בקריית שרת, עושים כל היום סיבובים. והם מקבלים ... לילדים 

שגרים ליד בית ספר ניצנים, גם אותם, הזזתם אותם ונתתם למישהו אחר 

משהו פה בעיר. אני רוצה להבין, למה האפליה הזאת?  שהוא גם כן איזה

 מאיפה זה? מאיפה זה נובע? 

אני חולק עלייך. אני לא חושב שיש אפליה. אבל כרגע יש נושא נקודתי, שהיה  מר מוטי ששון:

בבית המשפט. בבקשה, שהיועצת המשפטית תספר לכם, ואנחנו לא יכולים 

נגד, תצביעו נגד. אני צריך ... להתחמק מלקבל החלטה. אתם רוצים להצביע 

 שאפשר להגיע למצב כזה שאם אני לא אקיים את מה שהשופט רומז, 

היא אמרה, סליחה, מוטי, אני הקשבתי לה. היא אמרה שההמלצה חמה.  מר יעקב אחדות:

 אין החלטה של בית משפט, כי בית משפט לא יכול להחליט. 

ההחלטה, הוא רומז לך את הרמז הכי גדול  בית משפט, לפני שהוא מקבל את מר מוטי ששון:

 שיכול להיות. 

 אז בוא, בוא נחכה לבית משפט.  מר יעקב אחדות:

 אז בבקשה, אז נביא את זה למועצה, לפחות הייתה החלטה במועצה.  מר מוטי ששון:

רגע, אני יכולה לשאול משהו? יונת, אני רוצה לשאול, ממה שקראתי, הבנתי  גב' נעה צ'פליצקי:

ל השטח הזה הגישו שתי עמותות בקשה להקצאה, אם הבנתי נכון. אחת שע

 עירונית ואחת, אז רק אני רוצה להבין. 

אז זהו, אז יש עמותה ארצית, ובחלק מהערים הם מקימים גם עמותה  גב' יונת דיין:

מקומית. כשהתחילה בקשת ההקצאה, העמותה המקומית רק הוקמה ועוד 
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, כי זה מגיע אחרי שנתיים לפחות של פעילות, לא היה לה אישור ניהול תקין

 והם רצו כן לקדם את הליך ההקצאה והם כן השתמשו במקום בשנים האלה. 

הם קיבלו הקצאה ללא אישור ניהול תקין? רגע, הם קיבלו מקום ללא אישור  דובר:

 ניהול תקין? 

טוקול, שלמעשה ובהמשך, זה חלק גם ממה שהשופט כתב, הציע ומופיע בפרו גב' יונת דיין:

. ברגע שהעמותה back-to-backזה יהיה, במילים פשוטות מה שנקרא, 

המקומית תגיש את בקשת ההקצאה וההליכים יאושרו, אז בעצם ההקצאה 

 תעבור מהארצית למקומית, כי האינטרס הוא אינטרס מקומי. 

ם, דרך אגב, מבני 2-3אפשר בבקשה? יעקב, סליחה, שאלה. אתה אמרת שיש  מר מיקאל בוזגלו:

אתה יודע מה ההשקפות הדתיות, אבל, כן, אנחנו פה רוצים לנהל דיון 

מתורבת ולראות איך אנחנו פותרים את זה. כולנו, הו, יפה, כולנו יהודים. כי 

 לפני כן, 

 קודם הוא אמר יהודים אמיתיים.  דובר:

אין יהודי מזויף ולא. דקה, אבל אני רוצה לומר. יעקב, יש רק  כולנו יהודים. מר מיקאל בוזגלו:

שני מבנים לאוכלוסיות שלכם, שהם צריכים לקבל מענה ואני מסכים 

 לחלוטין. 

 ילדים בקריית שרת, אין להם בכלל,  דובר:

 אין בכלל.  מר מיקאל בוזגלו:

וחד. יש מחסור לגנים אבל יש בכל, תראה, יש מחסור לילדים בחינוך המי גב' נעה צ'פליצקי:

שיקומיים. יש מחסור לגני תקשורת. יש מחסור בהכל. אבל זה לא אומר 

שאחד לא יקבל כי לשני אין. זה לא יכול להיות. אבל בסדר, תקשיב, אין 

מיוחדים. אף אחד לא יותר מיוחד מהאחר. ילד הוא ילד, תושב הוא תושב. 

, ואתה יודע, אתה מכיר אין פה העדפה. אין פה העדפה. אבל תקשיב, לתורה

את הזיקה שלי לתורה וליהדות. לא, סליחה, תן לי לדבר. ואני אומרת, אין, 

 , -ליהדות יש הרבה פנים. ובגלל זה אסור ש

 זה לא שייך ליהדות.  מר חיים סברלו:

 אתה יודע מה,  גב' נעה צ'פליצקי:

 אמיתיים.  לא, כי הם לא יהודים אמיתיים, נכון? הם לא יהודים מר שחר האס:

 טוב, חבר'ה, זה בסדר, אנחנו חלוקים. כל אחד רואה את זה אחרת.  מר מוטי ששון:

 זה מה שהוא אמר, לא יהודים אמיתיים. אני יהודי אמיתי.  מר שחר האס:

 שחר, סליחה,  מר מוטי ששון:

 ממש לא. ממש לא.  מר שחר האס:
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 חבר'ה, זה לא אישי,  מר מוטי ששון:

מחתנים עם גויים. אתם משחקים פה משחק לא יפה. אתם מכפישים שום  מר שחר האס:

פה ציבור שלם שהוא לא פחות יהודי מכם. מכפישים ציבור שהוא לא פחות 

 יהודים. 

 טוב, בבקשה, סליחה, חבר'ה,  מר מוטי ששון:

 נאמר פה שהם יהודים לא אמיתיים. זו אמירה לא מכבדת. זו הכפשה בעיניי.  מר שחר האס:

 אין קשר בין הכפשה לדעה. זו דעה,  דוברת:

 דעה שהם לא יהודים,  מר שחר האס:

 שחר, סיימת?  מר מוטי ששון:

 סיימתי, כן.  מר שחר האס:

 , -תן את זה ל מר מוטי ששון:

 אני רוצה גם להגיד משהו.  גב' קרן גונן:

 מיד. קודם מאיר חלבי.  מר מוטי ששון:

שאני רואה שהנושא הזה מאוד בוער ... הייתי מציע להוריד את  מוטי, מה מר מאיר חלבי:

 זה מסדר היום. נעשה דיון מקדים בלשכתך ותעלה את זה בפעם הבאה. 

 תראה, יש לנו בעיה עם ההחלטה של בית המשפט, שאנחנו מתעלמים.  מר מוטי ששון:

משפט, נכון? ליין? הוא לא, תסביר להם מה, היית ב-בית המשפט נתן דד מר מאיר חלבי:

 בבקשה, תסבירי. 

 כבר בהחלטה הקודמת של בית,  גב' יונת דיין:

 אפילו לא אמרתם שזה מגיע על סדר היום.  מר חיים סברלו:

 זה מופיע.  גב' אלינור מטלון:

 ימים.  10זה היה רשום לפני  דובר:

 זה הופיע בסדר יום.  גב' אלינור מטלון:

 ... לא דנו על זה,  מר חיים סברלו:

 זה היה בסדר היום, חיים. תסתכל בסדר היום.  מר שחר האס:

 אבל בסדר, בסדר היום זה מופיע.  מר מוטי ששון:

 לא, אבל כתוב ...  מר חיים סברלו:

אבל לא דיברת איתי אפילו בכלל. קיבלת את סדר היום, היית צריך לבוא  מר מוטי ששון:

 אליי. 
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בבקשה? רק משפט אחד, כי נראה לי, שנייה, מוטי, אפשר להגיד משהו  גב' קרן גונן:

משפט אחד. אני חושבת שלאור התקופה הזאת, מוטי, ובטח ובטח בימים 

האלה שהם ימים נוראיים, אני חושבת שזה הכי נכון להוריד אותו מסדר 

היום. אפשר להעלות אותו בתקופה אחרת. נורא נורא רגיש הנושא הזה, 

 ע. נורא בוער, וזה לא יום מתאים כרג

 ת'. אין קשר. מה זה קשור בכלל? -אין קשר בין א' ל גב' אלינור מטלון:

 מה שאני אמרתי, מה שביקשתי, בגלל שאחים שלנו פה,  דובר:

ימים  10אז סבבה, אבל יש הצעה, אבל הם יכלו אז גם להוריד את זה לפני  גב' אלינור מטלון:

החליטו להביא את זה, אנחנו שמים את  ולא להביא את זה לחברי המועצה.

 זה. 

אם אפשר בבקשה עוד משהו, כי מבחינה חוקית אני חושב שהנוהל של משרד  מר ראובן קייקוב:

הפנים, נוהל של משרד הפנים מבחינה חוקית, הוא לא מאפשר שעמותה 

ארצית, הנוהל של משרד הפנים לא מאפשר שעמותה ארצית תגיש בקשה 

קשה הקצאה. לאחר מכן העמותה המקומית תבוא לוועדת הקצאות, ב

ותיקח את זה במקומה. קודם כל הוא לא מאפשר, אלא הוא דורש שעמותה 

מקומית היא זאת שתגיד את בקשת ההקצאה מחדש, וכל הדיון יתקיים 

מחדש על העמותה המקומית. ולכן אני, סליחה, יש לי הצעה שזה ירד מסדר 

תפנה למשרד הפנים ותקבל אישור מיוחד  היום, על מנת שהעירייה בזמן הזה

לבצע את ההליך הזה. כי בעבר, בעבר אני נחשפתי לאחד ההליכים כאלו, 

ומשרד הפנים בפירוש לא אישר. לאחר שהגשנו, בכל אופן הוגש ערעור נוסף 

 ובקשה לבחינה נוספת, ועדיין, 

 זו החלטה של בית משפט, ראובן.  מר שחר האס:

 יה. שני מר ראובן קייקוב:

 זו החלטה של בית משפט, תקרא את פסק הדין.  מר שחר האס:

 שנייה, יש פה המלצה של בית משפט. רגע. והעירייה לא יכולה לנהוג כנגד,  מר ראובן קייקוב:

 ישבה ועדת הקצאות,  מר שחר האס:

 ולכן אני מבקש, אני מבקש להוריד את זה מסדר היום,  מר ראובן קייקוב:

 רים, הנושא הזה נמשך יותר מידי זמן בבית המשפט,חב מר מוטי ששון:

 שנים.  מר שחר האס:

 ואני לא רוצה להגיע למצב,  מר מוטי ששון:

 אבל אם זה לא חופשי,  מר ראובן קייקוב:
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לכאורה, שמישהו בא ואומר שיש פה ביזיון בית משפט או שמתעלמים  מר מוטי ששון:

ף לבית משפט, ובית המשפט מהחלטה של בית משפט. אז אני אומר, אני כפו

 הוא מעל למשרד הפנים. אז אני אומר, אתה רוצה, תצביע נגד. תצביע נגד. 

 קיימנו דיון, אנחנו מבקשים לכבד,  מר ראובן קייקוב:

ראובן, אתה לא מבין? אני חייב להביא את זה לאישור מועצה. תצביע נגד,  מר מוטי ששון:

 מה אתה רוצה ממני? 

 אני מבקש לקבל חוות דעת של משרד הפנים.  מר ראובן קייקוב:

יש חוות, דעת של היועצת משפטית של העירייה. אתם רוצים להצביע נגד,  מר מוטי ששון:

 תצביע נגד. 

 אנחנו רוצים לקבל חוות דעת של משרד הפנים.  מר ראובן קייקוב:

 מה זה חוות דעת, יש יועצת משפטית.  מר מוטי ששון:

 סליחה, אבל אנחנו לא יכולים לנהוג כנגד החוק.  מר ראובן קייקוב:

 טוב, חבר'ה, אני חייב להביא את זה,  מר מוטי ששון:

רגע, אני רוצה לשמוע את חוות הדעת של היועצת המשפטית. אני מבקש  מר ראובן קייקוב:

 לשמוע את חוות הדעת של היועצת המשפטית. 

 בבקשה, תסבירי לו.  מר מוטי ששון:

קודם כל מדובר בנוהל משרד הפנים, לא בחוק ובתקנות. דבר שני, גם על פי  דיין:גב' יונת 

נוהל משרד הפנים יכולות להיות הקצאות גם לעמותות ארציות. ראה יד 

שרה, ראה עמותת איל"ן, ראה ארגון נכי צה"ל. יש גם הקצאות לעמותות 

נהלת ארציות, ובתנאי שהשימוש הוא שימוש עירוני. לא הקצאה למשרדי ה

חשבונות של כל העמותה או משהו מהסגנון. בנוסף, יש לכם, חולק לכם 

 פרוטוקול הדיון בבית המשפט, 

 שאלתי שאלה. למה ...  מר חיים סברלו:

 נוהל משרד הפנים,  גב' יונת דיין:

 סברלו, אני חייב להביא את זה למועצה. כמה זמן אני,  מר מוטי ששון:

ת זה, אתה לא יכול להעלות את זה על סדר היום. אני טועה? ... לא הבאת א מר חיים סברלו:

 מה את אומרת, יועצת משפטית, אני טועה? 

במקרה הזה כן. הנוהל של הקצאות עובר דרך ועדת הקצאות, לא דרך ועדת  גב' יונת דיין:

 הנהלת המועצה. 

 אוקי, משהו חדש.  מר חיים סברלו:

 בקשה. תשלימי את חוות דעתך ב מר ראובן קייקוב:
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כמו שאתם יכולים לראות בפרוטוקול של בית המשפט, בית המשפט נתן  גב' יונת דיין:

תוקף של החלטה להמלצה הזאת, ... למעשה יש פה בקשה להקצאה, 

שאומנם הגיעה מעמותה ארצית כרגע, כי למקומית עוד לא היה ניהול תקין 

ובמקביל,  כשהיא הוגשה, אבל היא עבור תושבי העיר. הנושא הזה נבדק.

החלטת בית המשפט היא כזאת, שברגע שהעמותה המקומית תגיש בעצמה 

-back-toאת בקשת ההקצאה ותשלים את התהליך, זה יהיה מה שנקרא 

back הארצית מראש הודיעה, היא מוותרת על ההקצאה והיא עוברת לידיה .

של המקומית. תהיה גם הפרוצדורה הזאת. היא תגיע גם לאישורכם. כרגע, 

 ה שעומד מולכם, זו הבקשה כמו שהיא. מ

 רגע, אם אנחנו מצביעים נגד, אז באים לבית משפט ומה זה עוזר?  דובר:

אני לא יודעת לומר לך מה בית משפט יפסוק, כי הסברנו גם לבית משפט  גב' יונת דיין:

שאנחנו כאנשי מקצוע לא יכולים לכבול את שיקול דעת חברי המועצה. יחד 

ליט העמותה לעשות ומה יחליט בית המשפט, אם יגיד לנו עם זאת, מה תח

 לחזור לדיון נוסף במועצה, אם ייתן הנחיות אחרות, אני לא יודעת לומר לך. 

 בכל מקרה, בית המשפט יחליט.  דובר:

... אני חייב להביא את זה עכשיו לדיון במועצה. אני לא יכול לסחוב את זה  מר מוטי ששון:

 מבחינת בית המשפט. 

 . 10-אתה צריך להביא את זה להצבעה, לא לדיון. השעה עשרה ל גב' אלינור מטלון:

 אוקי, בבקשה, אני מעמיד את זה להצבעה.  מר מוטי ששון:

 אנחנו מבקשים שההקצאה הזאת תהיה אז לעמותה ארצית,  מר ראובן קייקוב:

בית המשפט. בית  תקשיב, אני חוזר ואומר לכם, חבר'ה, יש פה מעורבות של מר מוטי ששון:

 המשפט אמר את דברו. אני לא יכול ללכת נגד.

 אבל יש נהלים.  מר ראובן קייקוב:

אני רוצה לשרת את כל התושבים במידת האפשרות. כרגע אני צריך להחליט  מר מוטי ששון:

 ואני מעמיד את זה להצבעה. מי בעד, 

 נחנו מבקשים להיצמד, יש נהלים. יש נהלים של משרד הפנים. אז א מר ראובן קייקוב:

 תעזוב אותי. יש פה יועצת משפטית, ענתה לך, ואתה בשלך.  מר מוטי ששון:

 אוקי. בוא תיצמד לנהלים.  מר ראובן קייקוב:

מי בעד הקצאה לתנועה הרפורמית, יהדות מתקדמת בישראל, ברחוב הוגו  מר מוטי ששון:

 ? 1684, חלקה 6043בגוש  12ארנסט 

 שמית. יעקב מבקש שמית.  גב' אלינור מטלון:
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אוקי, שמית, בבקשה. אני קורא את השמות. שי בר, שחר האס, אלינור  מר מוטי ששון:

 מטלון,

 כן, בעד. שני, בעד.  גב' אלינור מטלון:

מי רבקה  דוקטור רוק, אילן גזית, גליה עומרד לוי, זוהר נוימרק, קרן גונן. מר מוטי ששון:

 גד? אוקי. כמה ספרנו? עדן, מי נגד? מאיר חלבי, אתה נ

 איפה הנגד?  גב' אלינור מטלון:

 , שי קינן, בוזגלו, חיים סברלו, יעקב אחדות, בבלי, ראובן, 1אמרתי, מי נגד?  מר מוטי ששון:

 עינב.  גב' אלינור מטלון:

 נגד. מי נמנע?  8עינב למעלה, כמה זה? מאיר חלבי, מה, אתה נמנע? נגד.  מר מוטי ששון:

 אני אעזור לך, נועה.  מטלון:גב' אלינור 

 נועה נמנעה. וכמה היו בעד? שי קינן, ...?  מר מוטי ששון:

 הוא נגד.  גב' אלינור מטלון:

, שבעד קיבלנו את החלטת המועצהנועה נמנעת? נמנעת. אוקי, אז אנחנו  מר מוטי ששון:

 אישור ההקצאה. 

 עוזר מנכ"ל כחבר בוועדת רכש. -מינוי מר לנצמן שמואל  .21

הנושא האחרון, מינוי מר לנצמן שמואל, עוזר מנכ"ל, כחבר בוועדת הרכש.  מוטי ששון: מר

 מי בעד? מי בעד לאשר את חבר ועדת רכש? מי בעד? 

 מי זה? מי זה שמואל?  גב' אלינור כחלון:

 העוזר שלו.  מר מוטי ששון:

 ושהוא יהיה בוועדת רכש? בסדר.  גב' אלינור כחלון:

בעד.  15בעד. אין נגד, אין נמנעים.  14, 13, 12, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3 ,2, 1 מר מוטי ששון:

 תודה רבה, הישיבה נעולה.  .אושר אין נגד, אין נמנעים


